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Beste collega en iedereen die Sint-Goedele Brussel vzw omarmt!

Als je dit leest, zijn we alweer een jaar verder. We blikken graag 
even terug op vorig jaar met dit jaarverslag. Daarvoor dank ik 
onze algemeen directeur. Hij is er niet alleen in geslaagd om, 
opnieuw, een vrij gedetailleerd overzicht van onze werking te 
schetsen, hij heeft ook rekening gehouden met de verzuchtingen 
die vorig jaar geformuleerd werden. Het vele werk heeft geleid 
tot deze prachtige dwarsdoorsnede van onze vereniging. 

Ik trap een open deur in als ik nogmaals je aandacht vraag voor 
het personeelstekort. In de kinderopvang slagen wij er reeds 
jaren niet in om ons personeelsbestand volledig in te vullen. Dat 
vraagt van onze medewerkers heel wat flexibiliteit en creativiteit 
om op een veilige en verantwoorde manier in te staan voor de 
meest kwetsbaren onder ons. Dat we daar steeds weer in slagen, 
verdient ons aller respect. 

In onze scholen is de situatie niet anders noch beter. Uit 
cijfermateriaal, ons welwillend verschaft door de Vlaamse 
Gemeenschapscommissie, blijkt dat we in het Nederlandstalige 
onderwijs in Brussel in het algemeen en in onze scholen in het 
bijzonder kampen met een structureel tekort van meer dan 20%! 
Daarin vinden we openstaande betrekkingen terug evenals 
mensen zonder bekwaamheidsbewijs en niet vervangen 
afwezigheden. Naast het tekort is er de druk die het tekort legt 
op de andere 80%. 

Ondanks de bewonderenswaardige inzet van talloze 
personeelsleden leidt dit in de basisschool soms tot bijna sluiting 
of tot effectieve sluiting van één of meer klassen voor een kortere 
of een langere periode. In het secundair onderwijs stelt het 
probleem zich op een andere manier. Leerlingen hebben er 
structureel ‘studie’. Een lesweek wordt zo de facto herleid 
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tot 3,5 à 4 dagen, in sommige gevallen tot nog minder. Zonder 
enige twijfel heeft dit een grote impact op het leren en op de 
attitudevorming van onze jongeren. De verontwaardiging die dit 
veroorzaakt bij de ouders én leerlingen kunnen wij alleen maar 
onderschrijven. Toch lijkt het of niet iedereen dezelfde urgentie 
deelt, of ons denken ons doen in de weg staat. Ons onderwijs 
heeft een plan nodig en de wil om het vervolgens in daden om te 
zetten. De Brusselse ket verdient het. 

Tijd voor goed nieuws! 

Een jaar geleden stond onze personeelsdienst onder grote druk. 
De administratieve behandeling van heel wat personeelsdossiers 
liep niet naar behoren en dat kunnen we missen als kiespijn. Ik 
ben heel blij dat we erin geslaagd zijn om onze personeelsdienst 
een nieuw elan te geven en met de medewerking die we daarbij 
kregen van de scholen en van iedereen van ver of van dichtbij 
betrokken. 

Wij willen ook stappen blijven zetten naar een meer performante 
organisatie. Hoe efficiënter de centrale diensten werken, hoe 
meer tijd de scholen en de opvang kunnen besteden aan hun 
kerntaak. Het voorbije jaar hebben we op diverse vlakken 
daartoe initiatieven genomen. We streven niet alleen naar 
papierloos werken op de diensten personeel en financiën, 
boekhoudkundig proberen we bovendien de vinger zo goed 
mogelijk aan de pols te houden.  We hebben daarnaast eindelijk 
een bouwcoördinator in dienst kunnen nemen om de vele 
dossiers met kennis van zaken te begeleiden en ook op de dienst 
preventie zitten we niet stil. De veiligheid in al onze scholen en 
centra ligt ons nauw aan het hart. Je leest er alles over verderop 
in dit verslag. 

Ook het bestuursorgaan zelf blijft zich inzetten om zijn eigen 
werking wat efficiënter - en dichter bij de noden van onze 
organisatie vandaag - te laten verlopen. Niet alleen het 

pragmatische komt daarbij aan bod. We maken ook tijd voor onze 
missie en voor de waarden die we daarbij willen inzetten. Waar 
willen wij over een aantal jaar met onze grote vereniging staan? 
Dat zijn niet altijd makkelijke gesprekken maar het siert mijn 
collega’s dat we erin slagen om die gesprekken constructief en 
met voortschrijdend en maximaal gedeeld inzicht te voeren. 

Dit alles brengt mij tot de financiële situatie van onze vereniging. 
Wij zijn een financieel gezonde organisatie omdat wij een 
financieel gezond beleid voeren en wij voeren een financieel 
gezond beleid omdat iedereen doordrongen is van de overtuiging 
dat we weldoordacht met onze middelen moeten omspringen. 
We kunnen ons op dat vlak geen frivoliteiten veroorloven maar 
we slagen er wel in om gestaag de stappen te zetten met onze 
scholen en centra die nodig zijn om onze infrastructuur te 
vernieuwen of minstens gezond te houden. Alles kan natuurlijk 
sneller maar soms staat ook daar de realiteit de droom in de weg. 
Wat dat betreft, wacht ons de uitdagende oefening om onze 
instellingen in de mate van het mogelijke financieel zo 
draagkrachtig te maken dat zij de toekomst met vertrouwen 
tegemoet kunnen zien. 

Ik sluit af met een oprecht woord van dank voor alle leden en 
bestuurders, wij hebben jullie nodig, jullie inzichten en ervaring. 
Ik vergeet ook onze directies niet, die van de scholen en die van 
de opvang. Zij zijn de trekkers, zij zetten woord om in daad. En 
tenslotte ook een woord van dank aan iedereen die er op de 
werkvloer dagelijks weer het beste van maakt, of dat nu met ons 
administratief, financieel of menselijk kapitaal is! Dank u voor de 
fijne samenwerking tijdens het voorbije jaar en op naar een 
succesvol 2025.

Chris WYNS
voorzitter
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WAAROM DIT VERSLAG?

Met dit werkingsverslag bieden we je een inkijk in wat we het 
afgelopen jaar hebben gedaan, waar we als organisatie tegenaan 
liepen, en welke plannen we maken. We laten je graag zien welke 
stappen we zetten en hoe onze werking zich verder ontwikkelt.

We nemen je mee langs onze scholen, kinderopvanglocaties en 
buitenschoolse opvanginitiatieven. Zij zijn het kloppend hart van 
onze organisatie – en we stellen ze dus graag aan je voor.

Daarnaast geven we een blik achter de schermen: je komt meer 
te weten over ons team, onze financiële situatie en het 
patrimonium dat we bouwen. Zonder geëngageerde 
medewerkers, stevige financiën en kwaliteitsvolle infrastructuur 
kunnen we ons werk niet goed doen. Daarom delen we daar 
graag meer over – én stellen we je met plezier enkele collega’s 
voor die de organisatie in 2024 kwamen versterken.

Met dit verslag willen we open en transparant tonen wie we zijn, 
wat we doen en waarvoor we staan. Zo tonen we dat we 
betrouwbare partners willen zijn in het Brusselse opvang- en 
onderwijslandschap.

WIE ZIJN WE?

De vzw Sint-Goedele Brussel wordt opgericht op 19 juni 2002. 
Een aantal Brusselse scholen, waarvan sommige intussen al meer 
dan 50 jaar bestaan, slaat de handen in elkaar om efficiënter te 
werken, van elkaar te leren en nog beter onderwijs aan te bieden.

In de jaren die volgen sluiten nog meer scholen zich aan bij de 
organisatie. In 2021 zet onze vzw zelf een volgende stap en richt 
twee nieuwe scholen op: de Kompasschool en Campus Kompas. 
Vandaag overkoepelen we zo 18 basisscholen, 5 secundaire 
scholen en 1 centrum voor volwassenenonderwijs.

Sinds 2011 maken ook tal van dynamische 
kinderopvanginitiatieven deel uit van Sint-Goedele Brussel. In 
2023 werd een geslaagd integratietraject afgerond met crèche 
Bambino, en sinds 1 januari 2024 hoort Bambino dan ook 
officieel bij onze vzw.

We hebben het afgelopen jaar wel beslist om de 
kinderopvanglocatie KIDS in Jette te sluiten en de werking ervan 
over te brengen naar de dichtbijgelegen crèche Bammeke. Dat 
maakt dat ouders bij ons dus in maar liefst 13 crèches 
terechtkunnen.

Daarnaast zijn we ook de organisator van 3 initiatieven voor 
buitenschoolse opvang (IBO), staan we in voor de voor- en 
naschoolse opvang in de meeste van onze scholen en zorgen we 
in de paasvakantie en in de grote vakantie voor een 
speelpleinwerking op verschillende locaties in Brussel. 

Vroeger organiseerden we ook nog 2 Brede School-trajecten. De 
Vlaamse Gemeenschapscommissie (VGC) heeft echter beslist de 
Brede Schoolwerking te herorganiseren en alleen nog door de 
gemeenten te laten organiseren. En dus hebben we op het einde 
van het schooljaar 23-24 afscheid genomen van onze Brede 
School-medewerksters. Onze scholen zijn daarna in de 
gemeentelijke trajecten gestapt.



KOL Bambino
Parelstraat 18/20, 1080 Sint-Jans-Molenbeek
Leidinggevende: Leila El Bazi

KOL Scheutje
Ninoofsesteenweg 337, 1070 Anderlecht
Leidinggevende: Kathleen Debackere

KOL Bammeke
Geslachtendreef 24A, 1083 Ganshoren
Leidinggevende: Lauren ‘t Kint

KOL De Waterlelie
Bloeistraat 37, 1070 Anderlecht
Leidinggevende: Ellen Vandenhouwe

KOL De Boomhut
Maartlaan 70, 1030 Schaarbeek
Leidinggevende: Anna Jaeken

KOL De Zinnekes
Molenbeekstraat 173, 1020 Laken
Leidinggevende: Wendy De Vetter

KOL De Elfjes
Madrigaalstraat 2, 1080 Sint-Jans-Molenbeek
Leidinggevende: Evi Ketels

KOL Harlekijntje
Jan Tiebackxstraat 13, 1090 Jette
Leidinggevende: Joke Vermeir

IBO De Puzzel – Magritte
Wemmelse Steenweg 229, 1090 Jette
Leidinggevende: Jessica Rampelberg

KOL De Hummeltjes
Haeckstraat 61/1, 1080 Sint-Jans-Molenbeek
Leidinggevende: An Tuyaerts

IBO De Puzzel – Theodoortje
Laarbeeklaan 117, 1090 Jette
Leidinggevende: Jessica Rampelberg

KOL Kids
Ging op 1 augustus 2024 
op in KOL Bammeke

IBO De Puzzel – Leopold
Leopolstraat 307, 1090 Jette
Leidinggevende: Bahram Shamssarya

KOL Kiekeboe 1
Denemarkenstraat 15, 1060 Sint-Gilis
Leidinggevende a.i.: Fatima Arroudi

IBO De Puzzel – Laken
Molenbeeksestraat 173, 1020 Brussel
Leidinggevende: Merve Kücük

KOL Kiekeboe 2
Garibaldistraat 20, 1060 Sint-Gilis
Leidinggevende: Gwenn Berghmans

IBO De Puzzel – Etterbeek
Generaal Fivéstraat 38, 1040 Etterbeek
Leidinggevende: Laila Messaoud

KOL De Kollebloem
Generaal Fivéstraat 38, 1040 Etterbeek
Leidinggevende: Mie Fremout & Esmeralda 
Vandenbosch

IBO De Rivieren – Heilig Hartcollege
Louis Delhovestraat 69, 1083 Ganshoren
Leidinggevende: Jamal Louahrani

IBO De Rivieren – Paviljoen
Mathieu De Jongelaan 42, 1083 Ganshoren
Leidinggevende: Jamal Louahrani

KOL Pagadder
Sint-Ceciliavoorplein 5, 1083 Ganshoren
Leidinggevende: Elly Arens

Angelusinstituut 
Roodebeeksesteenweg 568, 1200 St.-Lambrechts-Woluwe
Directie: David Van Mol 

Campus Kompas Kleuter & Basis
Gallaitstraat 58-64, 1030 Schaarbeek
Directie a.i.: Bart Maras

Campus Kompas Tiener
Gallaitstraat 58-60, 1030 Schaarbeek
directie: Annelies De Ville

De Groene School
Bloeistraat 41, 1070 Anderlecht
directie: Martine Meert

De Zenne
Drootbeekstraat 8, 1020 Laken
directie: Sjouke Van Assche

Heilig-Hartcollege
Louis Delhovestraat 69, 1083 Ganshoren
directie: Steven Heremans

Heilig-Hartschool
Heilig-Hartlaan 6, 1090 Jette
directie: Hans Verburgt

Het Klimmertje
Kloosterstraat 3, 1731 Zellik
directie: Hilde Van Linthout & Els Van den Kerchove

Lutgardis
Generaal-Fivéstraat 42, 1040 Etterbeek
directie: Karen Luyckfasseel & Sarah Van Nerom

Sint-Albert
Haeckstraat 61, 1080 Sint-Jans-Molenbeek
directie: Eva Vandersypen

Sint-Guido & Sint-Pieter
Dr. Jacobsstraat 49-67, 1070 Anderlecht
directie: Tine Janssen 

KINDEROPVANG BASIS



Sint-Jozefscollege
Woluwelaan 18, 1150 Sint-Pieters-Woluwe
directie: Siska Vynckier

Sint-Lutgardis
Jan De Greefstraat 3, 1083 Ganshoren
directie: Karen Meerman

Sint-Martinus
Palokestraat 79, 1080 Sint-Jans-Molenbeek
directie: Stéphanie Claus

Sint-Michiels
Leopold I straat 362, 1090 Jette
directie: Jana De Baerdemaeker

Sint-Pieterscollege
Leopold I-straat 311, 1090 Jette
Leon Theodorstraat 167, 1090 Jette
directie: Veronique Vanhercke

Tienerschool
Ninoofsesteenweg 369, 1070 Anderlecht
directie a.i.: Jari Bauwens

ONZE SCHOLEN 
& CRECHES
IN BRUSSEL



Campus Kompas Tiener & Highschool
Gallaitstraat 58-60, 1030 Schaarbeek
directie: Annelies De Ville

Sint-Guido-Instituut
Dokter Jacobsstraat 67, 1070 Anderlecht
Ninoofsesteenweg 367-371, 1070 Anderlecht
Sainte-Adresseplein 12, 1070 Anderlecht
Verheydenstraat 39, 1070 Anderlecht
directie: Dieter Biesemans

Sint-Jozefscollege
Woluwelaan 18-20, 1150 Sint-Pieters-Woluwe
directie: Leen Vandeputte

Sint-Pieterscollege
Leon Theodorstraat 167, 1090 Jette
directie: Xavier Lefebvre

Tienerschool
Ninoofsesteenweg 369, 1070 Anderlecht
directie a.i.: Jari Bauwens

CVO Lethas Brussel
Landsroemlaan 126, 1083 Ganshoren
Rouppeplein 16, 1000 Brussel
directie: Nikolaj Vercruysse

Cardijnschool (secundair)
Verheydenstraat 39, 1070 Anderlecht
directie: Frederik Van Cauwenberge

Cardijnschool-Inkendaal (secundair)
Inkendaalstraat 1, 1602 Vlezenbeek
directie: Frederik Van Cauwenberge

Sint-Jozef (basis)
Vandernootstraat 52, 1080 Sint-Jans-Molenbeek
directie: Harald Nerinckx

SPES (basis)
Verheydenstraat 39, 1070 Anderlecht
directie: Vanessa Verbruggen

IBO Toekan (buitenschoolse opvang)
Verheydenstraat 39, 1070 Anderlecht
Leidinggevende: Mohammed-Ali Oufkir

BUITENGEWOON SECUNDAIR

VOLWASSENEN
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Wie bent u en wat doet u?
Mijn naam is Marjan Gijssels en ik ben Coördinerend Directrice 
Kinderopvang.

Wat is uw vroegste herinnering aan een school of een 
kinderdagverblijf?
Het vroegste moment dat ik me herinner is een moment in de 
kleuterklas waar we samen oefenden op tanden poetsen.

Wanneer bent u het gelukkigst? 
Wanneer ik met mijn kindjes buiten in het zonnetje kan spelen.

Waarom koos u voor de dienst Kinderopvang?
Kinderen hebben me altijd nauw aan het hart gelegen. Vanaf mijn 
13de ging ik babysitten, op mijn 15de volgde ik mijn animatorcursus 
en dat heeft mijn verdere pad bepaald.

Tegen wie zou u eens 'goed gedaan' willen zeggen, en waarom?
Tegen het voltallige personeel van de Kinderopvang. Ze verzetten elke 
dag bergen werk en ontvangen de kinderen dagelijks met open armen 
ondanks personeelstekorten en dergelijke. Ondanks de crisis in de 
kinderopvang blijven ze met hun volle hart voor de kinderen zorgen.

Waar staat Sint-Goedele Brussel voor u voor? 
Sint-Goedele Brussel is voor mij een organisatie die diversiteit omarmt 
en gelooft in het werken rond capaciteiten en talenten van de kinderen 
en de medewerkers.

Wat is uw favoriete geur? 
Vanille.

Wat staat er bovenaan uw bucketlist? 
Eens op vakantie gaan naar een warm, zonnig land, samen met de 
kinderen. 

EVEN KENNIS MAKEN

Marjan GIJSSELS - Foto © Bruno De Lille Battaille



Hoe wilt u herinnerd worden? 
Als iemand die steeds klaar staat voor haar omgeving, vrienden, 
familie, collega's.



PASSIVA Codes Boekjaar Vorig boekjaar

EIGEN VERMOGEN 10/15 92.364.845,69 87.481.418,06

Fondsen van het schoolbestuur 10 7.785.262,66 5.892.892,55

Herwaarderingsmeerwaarden 12

Bestemde fondsen 13 3.558.919,46 3.558.919,46

Overgedragen resultaat (-) (+) 14 1.610.104,24 1.025.839,57

Investeringssubsidies 15 79.410.559,33 77.003.766,48

VOORZIENINGEN 16 25.821,18

Voorzieningen voor risico’s & kosten 160/5

Pensioenen & soortgelijke verplichtingen 160

Grote herstellings- en onderhoudswerken 162

Overige risico's & kosten 163

Voorzieningen voor terug te betalen 
subsidies en legaten & voor schenkingen 
met terugnemingsrecht

168 25.821,18

SCHULDEN 17/49 39.858.138,28 41.389.547,57

Schulden op meer dan één jaar 17 25.949.875,88 27.805.240,06

Financiële schulden 170/4 25.949.875,88 27.805.240,06

Achtergestelde leningen 170

Erfpacht, leningen & soorgelijke schuld 172

Kredietinstellingen 173 25.949.875,88 27.805.240,06

Overige leningen 174

Werkingsschulden 175

Overige schulden 178/9

Borgtochten ontvangen in contanten 178

Overige schulden rentedragend 1790

Overige schulden niet-rentedragend 1791

ACTIVA Codes Boekjaar Vorig boekjaar

VASTE ACTIVA 21/28 114.059.245,97 112.001.444,90

Immateriële vaste activa 21 270.394,66 389.480,89

Materiële vaste activa 22/27 113.788.851,31 111.611.964,01

Terreinen & gebouwen 22 93.023.558,85 96.537.409,50

Installaties, machines & uitrusting 23 2.545.702,51 2.545.831,30

Meubilair & rollend materieel 24 864.756,42 864.756,42

Erfpacht, leasing & soortgelijke rechten 25

Overige materiële vaste activa 26

Activa in aanbouw & vooruitbetalingen 27 17.354.833,53 11.663.966,79

Financiële vaste activa 28

Deelnemingen 280

Vorderingen 281

Overige 288

VLOTTENDE ACTIVA 29/58 18.163.738,00 16.895.341,91

Vorderingen op meer dan één jaar 29

Werkingsvorderingen 290

Overige vorderingen 291

Voorraden & bestellingen in uitvoering 3

Vorderingen op ten hoogste één jaar 40/41 14.166.735,70 12.979.309,84

Werkingsvorderingen 40 11.224.246,08 11.015.076,82

Overige vorderingen 41 2.942.489,62 1.964.233,02

Geldbeleggingen 50/53

Liquide middelen 54/58 3.647.617,91 3.588.453,81

Overlopende rekeningen 490/1 349.384,39 327.578,26

TOTAAL DER ACTIVA 21/58 132.222.983,97 128.896.786,81

BALANS & RESULTATENREKENING



PASSIVA Codes Boekjaar Vorig boekjaar

Schulden op ten hoogste één jaar 42/48 6.530.194,49 5.744.418,92

Schulden op meer dan één jaar die binnen 
het jaar vervallen

42 1.902.208,71 1.842.625,96

Financiële schulden 43

Kredietinstellingen 430/8

Overige leningen 439

Werkingsschulden 44 2.736.003,02 2.166.939,88

Schulden met betrekking tot belastingen, 
bezoldigingen & sociale lasten

45 1.778.725,28 1.597.726,08

Belastingen 450/3 266.240,26 259.490,49

Bezoldigingen en sociale lasten 454/9 1.512.485,02 1.338.235,59

Overige schulden 46/48 113.257,48 137.127,00

Ontvangen voorschotten 46

Terug te betalen investeringssubsidies  
& borgtochten ontvangen in contanten

483/8 113.257,48 137.127,00

Overige schulden rentedragend 4890

Overige schulden niet-rentedragend of 
gekoppeld aan abnormaal lage rente

4891

Overlopende rekeningen 492/3 7.378.067,91 7.839.888,59

TOTAAL DER PASSIVA 21/58 132.222.983,97 128.896.786,81

RESULTATENREKENING Codes Boekjaar Vorig boekjaar

Werkingsopbrengsten 70/74 102.816.967,49 97.522.559,96

Leerlingenbijdragen 70 5.627.851,07 5.399.647,49

Voorraadwijzigingen (toename+ 
afname-)

71

Geproduceerde vaste activa 72 161.111,13

Toelagen, subsidies en soortgelijke van 
overheidswege

73 96.144.454,85 90.901.706,62

Andere werkingsopbrengsten 74 1.044.661,57 1.060.094,72

Werkingskosten (-) 60/64 (101.790.349,50) (96.714.074,69)

Verbruikte goederen 60 645.474,02 625.967,32

Diensten en diverse goederen 61 14.152.023,29 12.934.688,47

Bezoldigingen, sociale lasten & 
pensioenen

62 79.027.836,21 75.429.993,21

Afschrijvingen & waardeverminderingen 
op vaste activa

630 7.674.964,60 7.274.353,54

Waardeverminderingen op voorraden, 
bestellingen in uitvoering en 
werkingsvorderingen)

631/4 236.693,51 400.356,41

Voorzieningen voor risico's en kosten 635/8

Andere werkingskosten 64 53.357,87 48.715,74

Werkingsoverschot (+) 70/64 1.026.617,99 808.485,27

Werkingstekort (-) 64/70

Financiële opbrengsten 75 152.248,87 5.741,78

Financiële kosten (-) 65 (668.977,32) (561.605,42)

Overschot uit de gewone activiteiten (+) 70/65 509.889,54 252.621,63

Tekort uit de gewone activiteiten (-) 65/70

Uitzonderlijke opbrengsten 76 105.829,03 170.178,42

Uitzonderlijke kosten (-) 66 (31.453,90) (104.295,92)

Overschot van het boekjaar (+) 70/66 584.264,67 318.504,13

Tekort van het boekjaar (-) 66/70



WERKING VAN DE VZW SINT-GOEDELE BRUSSEL 
van 2006 tot 2024
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EVOLUTIE LIQUIDITEITEN VAN DE VZW SINT-GOEDELE BRUSSEL 
van 30-11-2005 tot 20-4-2025
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Gegevens worden nog steeds per instelling ingevoerd, maar de 
analyse verloopt centraal, waardoor we op elk moment een 
globaal, realtime overzicht krijgen van de volledige organisatie. 
We kunnen dan ook automatisch en op maat aanpasbare 
rapporten genereren voor de directies. 

Er komt ook een rechtstreekse bankintegratie tussen KBC en 
Exact Premium, zowel voor uitgaande betalingen als inkomende 
verrichtingen (viermaal per dag). En aangezien het binnenkort 
wettelijk verplicht wordt maken we ons ook klaar voor e-
facturatie en Peppol, het beveiligde Europees netwerk dat 
bedrijven en organisaties toelaat om onderling elektronische 
facturen uit te wisselen.

Tot nu toe was onze vzw enkel btw-plichtig voor 
intracommunautaire aankopen. Vanaf 2025 worden we gemengd 
btw-plichtig. Het afgelopen jaar werd deze verandering door 
onze financiële dienst ism externe specialisten, goed voorbereid. 
Naar verwachting zal Exact Premium ook hier zeer nuttig zijn bij 
de automatisering van de maandelijkse btw-rapporteringen.

Bij de dienst Financiën draagt men het motto “niet harder maar 
slimmer werken” hoog in het vaandel. Midden 2023 werd de 
beslissing genomen om papierloos te werken. Afgelopen jaar 
werd deze beslissing in de praktijk omgezet en met resultaat: 
sinds begin 2025 werkt de dienst volledig papierloos: alle 
documenten worden digitaal beheerd via de platformen Exact en 
Informat.

Dat is onder meer gelukt door in te zetten op automatisatie: 
bankuittreksels worden dagelijks automatisch ingelezen en deels 
verwerkt via Codabox, aankoopfacturen worden verwerkt met 
behulp van ScanSys, en verkoopfacturen worden automatisch 
opgevolgd via iController. 

In 2025 willen we nog een versnelling hoger schakelen. 

Een belangrijke stap daarbij is de overstap die we in dan willen 
maken van Exact Online naar Exact Premium. Waar onze 
boekhouding tot nu toe bottom-up werd opgebouwd – wat soms 
leidde tot een complexe consolidatie met losse Excel-
documenten – schakelen we met Exact Premium over naar een 
top-down benadering. 

DIENST FINANCIËN



Wie bent u en wat doet u? 
Mijn naam is Kathleen Debackere en ik ben Leidinggevende van de 
Kinderopvanlocatie Scheutje.

Wat is uw vroegste herinnering aan een school of een 
kinderdagverblijf?
Het Bammeke was mijn vroegste herinnering aan de vzw Sint-
Goedele, toen nog een kleuterschool. Nadien ging ik naar de 
basisschool Sint-Lutgardis in Ganshoren.

Welke levende persoon bewondert u het meest (en waarom)? 
Ik bewonder eigenlijk veel mensen. Niet per se bekende figuren, het 
zijn vooral de harde werkers die ik bewonder, mensen die met hart en 
ziel hun job doen.

Wanneer bent u het gelukkigst? 
Samen mooie momenten beleven met mijn gezin maakt me echt 
gelukkig en wanneer ik kinderen zie groeien en zichzelf durven zijn.

Waarom koos u voor crèche Het Scheutje?
Het Scheutje is voor mij een uitdaging. Het is een groot 
kinderdagverblijf met veel potentieel. Er is een team met een sterke 
mening, een team dat ik graag wil begeleiden. Werken aan verbinding 
is iets wat ik graag doe.

Als u iets dat verdwenen is, zou kunnen terugbrengen, wat zou 
dat dan zijn? 
De tijd zonder smartphones.

Tegen wie zou u eens 'goed gedaan' willen zeggen, en waarom?
Tegen al die medewerkers in de kinderopvang die dag in, dag uit met 
hart en ziel werken, vaak zonder veel erkenning.

EVEN KENNIS MAKEN

Kathleen DEBACKERE - Foto © Bruno De Lille Battaille



Waar staat Sint-Goedele Brussel voor u voor? 
Sint-Goedele Brussel staat voor katholieke, zorgzame en 
kwaliteitsvolle kinderopvang en onderwijs waar kinderen op een fijne 
manier kunnen groeien.

Wat is uw favoriete geur? 
De geur van koffie. Het heeft iets warms en gezellig.

Wat staat er bovenaan uw bucketlist? 
Reizen naar nieuwe plekken, het ontdekken van verschillende 
culturen, maar ook het genieten van tijd met mijn hopelijk 
toekomstige kleinkinderen.

Hoe wilt u herinnerd worden? 
Ik wil herinnerd worden als iemand die er voor anderen was, met een 
warm hart. Als iemand die altijd met passie en toewijding werkte, en 
eerlijk was.



KINDEROPVANG IN BRUSSEL
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Aantal
locaties

Aantal
kinderen

    GO! 31 1.139
    Sint-Goedele Brussel 13 684
    Annuntiaten 7 351
    Babilou Belgium 7 326
    Stad Brussel 5 218
    Infano 5 183
    Elmer 4 199
    Molenketjes 4 158
    I-mens 4 148
    Gemeente Anderlecht 4 139
    VUB 2 191
    Stallevoet 2 119
    Familiehulp 2 75
    Gemeente Sint Joost ten Node 2 59
    Gemeente Sint Pieters Woluwe 2 56
    Andere 22 1.075

    Totaal 116 5.120

Bron: https://www.opgroeien.be/kinderopvangzoeker - Opvangadressen_20250518_184436.xls



ONZE KINDEROPVANG

    KINDEROPVANGLOCATIE feb. 2024 feb. 2025

    KOL Bambino 84 72

    KOL Bammeke 36 50

    KOL De Boomhut 28 28

    KOL De Elfjes 44 42

    KOL Harlekijntje 33 35

    KOL De Hummeltjes 39 36

    KOL Kids 11 -

    KOL Kiekeboe1 30 24

    KOL Kiekeboe2 31 23

    KOL De Kollebloem 83 68

    KOL Pagadder 44 42

    KOL Scheutje 70 68

    KOL De Waterlelie 52 45

    KOL De Zinnekes 51 39

    TOTAAL 636 572

2024 was opnieuw een jaar vol uitdagingen. 

Allereerst mochten we het team en de kinderen van 
kinderdagverblijf Bambino verwelkomen. Deze crèche sloot zich 
namelijk aan bij onze organisatie. Dat is fijn maar dat brengt 
natuurlijk heel wat werk met zich mee. 

We namen ook afscheid van een crèche: omdat de infrastructuur 
van kinderopvanglocatie KIDS niet meer voldeed aan de 
kwaliteitsnormen die we stellen en omdat we er maar 18 
kinderen konden opvangen, wat het moeilijk maakte om de 
crèche zowel op personeelsvlak als op financieel vlak te runnen, 
hebben we de crèche samengevoegd met het Bammeke, waar 
nog een leefruimte leeg stond. De verhuis gebeurde in de grote 
vakantie. Alle kinderen en personeelsleden kwamen mee.

En dan waren er nog de veranderende regelgeving, de 
beeldvorming in de media en het aanhoudende personeelstekort 
die ervoor zorgden dat wij als organisatie voortdurend moesten 
schakelen. 

Bijna al onze kinderdagverblijven werden het afgelopen jaar 
geconfronteerd met personeelstekorten, wat ons verplicht heeft 
tot maatregelen zoals tijdelijk aangepaste openingsuren, het 
sluiten van leefgroepen of het beperken van het aantal 
inschrijvingen. We beseffen dat dit voor ouders grote gevolgen 
heeft voor hun dagelijkse planning. Daarom deed elke locatie er 
alles aan om zoveel mogelijk tegemoet te komen aan de noden 
van gezinnen – via noodopvang, flexibiliteit of maatwerk.

Om het personeelstekort structureel aan te pakken, nemen we 
momenteel deel aan twee projecten. In kinderdagverblijf 
Scheutje loopt het DOE-project, waarbij we subsidies ontvangen 
voor een halftijdse leercoach. Die begeleidt vier aspirant-

Bron: eigen telling



kindbegeleiders richting diploma en werkveld. Daarnaast werd 
dankzij het mentorenproject van Mentes een halftijdse 
mentorcoach aangesteld, die op meerdere locaties 
kindbegeleiders ondersteunt die nog in een kwalificerend traject 
zitten.

De leercoach en de mentorcoach zorgen ervoor dat de 
slaagkansen van de studenten zo groot mogelijk worden én 
vergemakkelijkt hun instroom in onze crèches. Beide projecten 
zullen hopelijk leiden tot heel wat nieuwe en enthousiaste 
kindbegeleiders binnen onze crèches.

Ook beleidsmatig veranderde er heel wat. Sinds april 2024 geldt 
een nieuw voorrangsbeleid voor gesubsidieerde kinderopvang: 
90% van de plaatsen is voortaan voorbehouden voor ouders die 
minstens 4/5 werken of een opleiding volgen. Slechts 10% blijft 
beschikbaar voor gezinnen in een kwetsbare situatie – een 
halvering ten opzichte van de vroegere regeling.

Voor onze organisatie is dit nieuwe beleid slechts van toepassing 
op zes van onze dertien locaties. De andere zeven crèches 
ontvangen plussubsidies, omdat we daar expliciet kiezen voor 
opvang van kinderen uit kwetsbare gezinnen (tot 30%). Voor drie 
locaties hadden we die subsidie al, voor vier anderen is ze 
toegekend vanaf september 2024 – dankzij een sterk dossier bij 
de Vlaamse Gemeenschapscommissie. We zijn trots dat we die 
middelen hebben binnengehaald en blijven inzetten op 
toegankelijke opvang voor álle Brusselse gezinnen.

Op personeelsvlak zetten we in op versterking en stabiliteit. In 
januari 2024 verwelkomden we Marjan Gijssels als nieuwe 
coördinerend directrice kinderopvang. Marjan was eerder binnen 
onze organisatie werkzaam als regioverantwoordelijke en 
coördinator voor de Voor- en Naschoolse Opvang (VNO).

Daarnaast werden een nieuwe ondersteunende functie 
gecreëerd: naast de  twee coördinatoren voor IBO en voor- en 
naschoolse opvang (VBO) werken we nu ook met een coördinator 
kinderopvanglocaties. Samen met de beleidsmedewerker en de 
overkoepelende pedagogisch medewerker vormen zij het team 
Kinderopvang. Niet alle functies waren in 2024 al ingevuld, maar 
dat is voor 2025 wel de ambitie.

Ook goed nieuws voor de crèches zelf want op bijna elke locatie 
hebben we intussen een vaste leidinggevende, en ook heel wat 
pedagogische coaches hebben hun weg naar ons gevonden. 

Met deze mix van ervaring en nieuwe energie blijven we ons ook 
in 2025 voluit inzetten voor goede, kwaliteitsvolle opvang voor 
Brusselse gezinnen.



Nadat de vorige coördinatrice de overstap gemaakt had naar de 
Voor- en Naschoolse Opvang, ging in 2024 een nieuwe 
coördinatrice aan de slag voor onze initiatieven buitenschoolse 
opvang (IBO). En bij Toekan – ons project voor opvang van 
kinderen met een zorgnood – werd een nieuwe lokaal 
verantwoordelijke aangesteld. Dankzij deze versterking konden 
alle verantwoordelijken opnieuw focussen op hun eigen locatie, 
wat de kwaliteit van de opvang duidelijk ten goede kwam.

Ons voornaamste doel blijft: een warme, veilige en stimulerende 
omgeving bieden waarin kinderen zich goed voelen en 
spelenderwijs kunnen groeien.

Om dat te realiseren is er maandelijks overleg tussen de 
coördinator en de lokaal verantwoordelijken. Tijdens die 
bijeenkomsten staat telkens een pedagogisch thema centraal. 
Daarnaast volgden alle kindbegeleiders vorming rond het 
begeleiden van activiteiten en het omgaan met moeilijk gedrag – 
zodat ze nog steviger in hun schoenen staan.

IBO De Rivieren vierde in 2024 de feestelijke opening van 
volledig vernieuwde lokalen. Voor IBO De Puzzel Leopold stond 
ook een verhuis naar nieuwe (ondergrondse) ruimtes gepland, 
maar die liep wat vertraging op. De verhuis staat nu op de 
planning voor begin 2025.

Ook het financiële luik werd aangepakt, we merkten dat lokaal 
verantwoordelijken niet altijd een duidelijk zicht hadden op de 
locatie-gebonden budgetten. We stelden een overzicht op om dit 
visueler te maken, waardoor ze steeds weten hoeveel budget er 
hen nog rest. Zo weten zij steeds waar ze staan.

In 2025 willen we verder inzetten op inhoudelijke versterking 
van onze werking, met blijvende aandacht voor pedagogische 
thema’s die onze kinderen ten goede komen.

In 2024 organiseerden we tijdens de paasvakantie speelpleinen 
op 8 locaties, en tijdens de zomervakantie op 9 locaties. Deze 
locaties liggen verspreid over heel Brussel.

Tijdens de paasvakantie van 2023 hadden we minder 
speelpleinwerking dan gewoonlijk. Door de gewijzigde 
vakantieperiodes in het Franstalig onderwijs wilden we geen 
locaties gebruiken waar ook les werd gegeven. Uit de evaluatie 
achteraf bleek echter dat, mits goede afspraken, 
speelpleinwerking wel degelijk mogelijk is in scholen waar 
tegelijk les doorgaat. Daarom organiseerden we in 2024 opnieuw 
paas-speelpleinen op al onze vertrouwde locaties.

Speelplein De Haven zat een tijd zonder onderkomen nadat de 
speelplaats van een Franstalige school niet langer beschikbaar 
bleek. In de zomer van 2024 konden we het speelplein heropenen 
in één van onze eigen scholen in Schaarbeek. Speelplein Paloke 
wacht intussen op de afronding van verbouwingswerken op hun 
site en staat tijdelijk on hold.

Zoals de voorbije jaren meldden zich ook in 2024 heel wat 
enthousiaste animatoren aan om te komen werken op één van 
onze speelpleinen. Dankzij die grote interesse konden we onze 
selectieprocedure verstrengen en zo nog sterker inzetten op 
kwaliteit. Concreet werken we enkel nog met animatoren die 
ervaring hebben op onze speelpleinen of die een erkende 
animatorcursus hebben gevolgd. 

INITIATIEVEN BUITEN-
SCHOOLSE OPVANG (IBO)

SPEELPLEINEN



VOOR- EN NASCHOOLSE OPVANG (VNO)
Het voorbije jaar hebben we actief ingezet op een nauwere 
samenwerking tussen onze opvanginitiatieven en de scholen, 
zodat de opvang en het schoolaanbod beter op elkaar aansluiten. 
Zo werd er bijvoorbeeld werk gemaakt van gezamenlijk toezicht 
tijdens de middagopvang of van specifieke schoolondersteuning

Daarnaast werkte de coördinator een nieuw pedagogisch plan uit. 
Daarin worden de doelstellingen en aanpak rond de begeleiding 
van kinderen op onze verschillende locaties helder omschreven. 
Het plan legt uit hoe medewerkers – begeleiders, vrijwilligers en 
anderen – bijdragen aan het welzijn en de ontwikkeling van elk 
kind.

Samen met de kindbegeleiders werden concrete doelen 
vastgelegd. Om die te realiseren kregen de begeleiders ook de 
kans om vormingen te volgen en ermee aan de slag te gaan. 
Ondanks het op sommige momenten hoge aantal kinderen per 
begeleider, merken we toch dat het personeel met volle moed aan 
de slag ging met dit pedagogisch plan.

Ook het financiële luik kreeg extra aandacht. Dankzij de inzet van 
onze regioverantwoordelijken werd de opvolging van de VNO-
administratie verbeterd. De facturatie verloopt nu vlotter, en het 
aantal wanbetalingen kon opnieuw worden verminderd.

In 2025 bouwen we verder aan kwaliteitsverhoging. We voorzien 
verschillende vormingen voor begeleiders en regio-
verantwoordelijken, in samenwerking met ‘Speelmakers’. Zij 
zullen ook ter plaatse op de locaties langskomen om samen met 
het team te bekijken hoe er met het aanwezige materiaal een 
inspirerende speelomgeving kan worden opgebouwd. 

Bovendien bekijken we hoe we voor elke locatie extra buiten-
speelgoed kunnen aankopen, om het buitenspelen nog meer te 
stimuleren.  
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HET NEDERLANDSTALIG ONDERWIJS IN HET 
BRUSSELSE HOOFDSTEDELIJK GEWEST
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SINT-GOEDELE BRUSSEL BINNEN KOV IN BRUSSEL

Katoba Sint-Lukas Don Bosco Ignatius Lutgardis Scheppers Sint-Goedele 
Brussel
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HET BRUSSELSE NEDERLANDSTALIG ONDERWIJS 
& GELIJKE KANSEN

Gemiddeld aandeel GOK-leerlingen in alle 
Nederlandstalige scholen in Brussel

Aandeel GOK-leerlingen binnen de eigen 
leerlingengroep (per koepel)
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NIET-GOK

Een leerling geldt als GOK-leerling als er een schooltoeslag 
voor de leerling gegeven wordt of als de moeder van de 
leerling niet in het bezit is van een diploma of getuigschrift van 
het hoger secundair onderwijs.  
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Katoba Ignatius Lutgardis OCZS Scheppers BruNO AndereSint-Goedele 
Brussel
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AANDEEL GOK-LEERLINGEN PER SCHOOL BINNEN HET KOV IN BRUSSEL

Telling: 1 februari 2023



HOEVEEL LEERLINGEN HEBBEN WE?
SCHOOL AANTAL 2024-02-01 AANTAL 2025-02-01 VERSCHIL BRUSSEL % BRUSSEL

BASIS 4.419 4.359

VBS Angelusinstituut 378 (148 kleuters)
Roodebeeksesteenweg: 336
Maartlaan: 42

382 (142 kleuters)
Roodebeeksesteenweg: 342
Maartlaan: 40

4 348 91,58 %

VBS Campus Kompas 206 (80 kleuters)
VBS Campus Kompas: 185
Tienerschool Anderlecht: 21

186 (66 kleuters)
VBS Campus Kompas: 161
Tienerschool Anderlecht: 25

-20 180 96,62 %

VBS De Groene School 343 (151 kleuters) 320 (148 kleuters) -23 263 82,19 %

VBS De Zenne 207 (77 kleuters) 214 (82 kleuters) 7 208 97,20 %

VBS Heilig-Hartcollege 202 (80 kleuters) 202 (81 kleuters) - 191 94,55 %

VBS Heilig-Hart 428 (164 kleuters) 423 (156 kleuters) -5 359 84,87 %

VKS Het Klimmertje 241 (241 kleuters) 247 (247 kleuters) 6 nvt nvt

VBS Lutgardis 375 (159 kleuters) 378 (156 kleuters) 3 362 95,77 %

VBS Sint-Albert 176 (67 kleuters) 171 (65 kleuters) -5 170 99,42 %

VBS Sint-Guido 149 (73 kleuters) 140 (63 kleuters) -9 137 97,86 %

VBS Sint-Pieter 140 (78 kleuters) 146 (71 kleuters) 6 141 96,58 %

VBS Sint-Jozefscollege 213 (79 kleuters) 227 (86 kleuters) 14 187 82,38 %

VBS Sint-Lutgardis 303 (150 kleuters) 317 (150 kleuters) 14 264 83,28 %

VBS Sint-Mart inus 211 (106 kleuters) 204 (90 kleuters) -7 161 78,92 %

VBS Sint-Michiels 384 (147 kleuters) 346 (134 kleuters) -38 331 95,66 %

VBS Sint-Pieterscollege 463 (176 kleuters)
Léon Theodorstraat: 143
Leopold I-straat: 320

456 (170 kleuters)
Léon Theodorstraat: 92
Leopold I-straat: 364

-7 400 87,72 %



Bron Aantal leerlingen Brussel: eigen telling / % Brussel is berekend op basis leerlingenaantallen scholen behalve VKS Het Klimmertje
Bron Leerlingenantallen: https://mijnonderwijs2.vlaanderen.be - AGODI -2024-2025 DISCIMUS - Overzicht ingeschreven leerlingen - 01-02-2025

SCHOOL AANTAL 2024-02-01 AANTAL 2025-02-01 VERSCHIL BRUSSEL % BRUSSEL

BUITENGEWOON 454 456

Cardijnschool Brussel 200 204 4 143 70,10 %

Cardijnschool 
Inkendaal

16 13 -3 4 30,77 %

VBS Sint-Jozef 110
Vandernootstraat: 77
Verheydenstraat: 33

110
Vandernootstraat: 77
Verheydenstraat: 33

- 100 90,90 %

VBS SPES 128 (39 kleuters) 129 (39 kleuters) 1 84 65,12 %

SECUNDAIR 2.563 2.676

Campus Kompas 268
Tienerschool CK: 160
Tienerschool Anderlecht: 56
Highschool CK: 52

345
Tienerschool CK: 150
Tienerschool Anderlecht: 51
Highschool CK: 144

77 333 96,62 %

Sint-Guido Instituut 1.034
Dokter Jacobsstraat: 220
Sainte-Adresseplein: 566
Verheydenstraat: 182 
Ninoofsesteenweg: 119

1.070
Dokter Jacobsstraat: 221
Sainte-Adresseplein: 505
Verheydenstraat: 179
Ninoofsesteenweg: 165

36 872 81,50 %

Sint-Jozefscollege 584 588 4 389 66,16 %

Sint-Pieterscollege 677 673 -4 485 72,07 %

TOTAAL 7.436 7.491



Wie bent u en wat doet u? 
Mijn naam is Annelies De Ville en ik ben Directrice van Campus 
Kompas Tiener en Highschool in Schaarbeek.

Wat is uw vroegste herinnering aan een school of een 
kinderdagverblijf?
De gigantische notenboom in een zee van beton op de speelplaats van 
De Bloesem in Herne. De wortels kwamen door het beton heen, en 
groeiden waar ze wilden.

Welke levende persoon bewondert u het meest (en waarom)? 
De Brusselse Ket, opgroeien in deze stad, in deze veranderende tijden, 
in deze wereld die in brand staat, daar is moed voor nodig.

Wanneer bent u het gelukkigst? 
Als ik in de ochtend over de Suzan Daniël brug fiets, dan heb ik het 
gevoel: Yes we can!

Waarom koos u voor Campus Kompas?
Omdat het een uniek en groots project is, dat de lat hoog legt. 
Onderwijs in vier delen, met de drie finaliteiten, met een innovatief 
pedagogisch project, en dat in de Noordwijk van Brussel. Daar moest 
ik wel deel van uitmaken!

Als u iets dat verdwenen is, zou kunnen terugbrengen, wat zou 
dat dan zijn? 
Vriendelijkheid: altijd en overal door iedereen voor iedereen.

Tegen wie zou u eens 'goed gedaan' willen zeggen, en waarom?
Tegen de eerste regering die van Brussel 1 stad durft te maken en geen 
19 gemeenten zodat we hier écht werk kunnen maken van een betere 
wereld.

EVEN KENNIS MAKEN

Annelies DE VILLE - Foto © Bruno De Lille Battaille

EVEN KENNIS MAKEN



Waar staat Sint-Goedele Brussel voor u voor? 
Ik ben hier warm onthaald, en ik vind altijd wel een luisterend oor.

Wat is uw favoriete geur? 
De zomer in de stad - meestal ergens die ene perfecte zomerdag in 
augustus.

Wat staat er bovenaan uw bucketlist? 
Dat is mijn diepste geheim ;-)

Hoe wilt u herinnerd worden? 
Ik kan gerust leven met het idee dat mensen mij een 'tafelklopper' 
vinden!



Ook het afgelopen jaar werkten we met onze vzw aan een meer 
inclusieve maatschappij. We onderschrijven dan ook voluit de 
visie van Katholiek Onderwijs Vlaanderen: “Inclusief onderwijs is 
een wezenskenmerk van de katholieke dialoogschool. Vanuit ons 
pedagogisch project garanderen we brede zorg voor iedere 
leerling.” Vanuit die overtuiging zetten we in op brede zorg en 
gelijke onderwijskansen voor élke leerling, met bijzondere 
aandacht voor wie extra ondersteuning nodig heeft. En daar 
spelen ook onze scholen Buitengewoon Onderwijs een 
belangrijke rol in.

In 2024 hebben we verschillende samenwerkingen uitgebouwd.

Aan de ene kant binnen het Buitengewoon Onderwijs zelf waar 
de samenwerking tussen BuBaO Spes en BuSO Cardijnschool-
Brussel (type 2) eindelijk concreet vorm kreeg. Waar er al eerder 
erg voorzichtige toenaderingspogingen waren, dan werden er 
vorig jaar duidelijke stappen gezet naar het creëren van win-win-
situaties op vlak van pedagogie, infrastructuur, personeel en 
financiële middelen. Dat proces wordt begeleid door het 
Onderwijscentrum Brussel (OCB) en de pedagogische 
begeleidingsdienst.

En aan de andere kant kijken we ook over andere muurtjes. Zo 
werd er een eerste overleg georganiseerd tussen de 
Cardijnschool-Brussel en het Sint-Guido-Instituut Campus Spoor 
West. Lesbijwoning is nog niet voor morgen, maar de ambitie 
leeft om te evolueren naar een onderwijspraktijk waarin ‘gewoon 
onderwijs als het kan, buitengewoon als het nodig is’ centraal 
staat. De pedagogische begeleidingsdienst werd al aangesproken 
om ook dit meerjarentraject te begeleiden.

Vanaf 1 september 2025 verhuist de Sint-Jozefschool naar de 
Itterbeekselaan. Hun gebouw en speelplaats grenzen aan de 
basisschool Van Belle. Dat opent kansen op een samenwerking 
tussen gewoon en buitengewoon onderwijs.

Tot slot zetten we ook Cardijnschool-Inkendaal graag in de kijker 
als vierde school buitengewoon onderwijs binnen onze vzw. 
Afgelopen jaar sloot Cardijn-Inkendaal een samenwerkings-
overeenkomst af met het Revalidatieziekenhuis Inkendaal om zo 
de jarenlange samenwerking te officialiseren. Wij zorgen er al 
een hele tijd voor onderwijs aan gehospitaliseerde en ambulante 
secundaire leerlingen in het Revalidatieziekenhuis Inkendaal 
maar tot nu toe was de samenwerking nog nooit in een 
overeenkomst gegoten. Dat is nu wel gebeurd: in de 
overeenkomst bepalen we de afspraken over infrastructuur, 
financiering, gegevensdeling en verantwoordelijkheden.

BUITENGEWOON ONDERWIJS



Ook in 2024 heeft CVO Lethas Brussel zich volop ingezet voor 
levenslang leren. Meer dan 9.000 cursisten vonden opnieuw hun 
weg naar ons centrum. 

De grootste groep volgt Nederlands als tweede taal (NT2), vaak 
met uiteenlopende doelen: voor werk, integratie, opleiding of om 
hun kinderen beter te kunnen ondersteunen in het onderwijs. In 
de Brusselse context blijft het vinden van oefenkansen 
Nederlands een uitdaging. Daarom werken we nauw samen met 
het Huis van het Nederlands.

Naast NT2 bieden we ook opleidingen aan in Frans, Nederlands 
en ICT. De vraag naar Franse les nam sterk toe, vooral op onze 
campus in Ganshoren. We merken dat steeds meer cursisten het 
belang van meertaligheid inzien. In 2024 startten we bovendien 
met een ICT-aanbod op maat van onderwijspersoneel, want niet 
iedereen is mee op de digitale trein.

Ons opleidingsaanbod is flexibel: we voorzien lessen in de 
voormiddag, namiddag en avond, zowel als contactonderwijs als 
online. 

Daarnaast werken we samen met externe partners om 
opleidingen op maat voor hun personeel te organiseren: 
gemeentediensten, OCMW’s, VDAB en scholen ... Een voorbeeld 
van zo’n samenwerking die we eind 2024 zijn gestart en waar we 
erg trots op zijn, is die met INFRABEL: ‘Earn &Learn’. 

In dit traject geven onze docenten taalonderwijs aan anderstalige 
werknemers, volledig afgestemd op hun noden op de werkvloer. 

Tijdens een bezoek van minister Hilde Crevits kreeg het project 
de nodige waardering en positieve media-aandacht (kijk hier: 
https://www.youtube.com/watch?v=qWZd4IyEJSY).

In het tweedekansonderwijs (TKO) konden we opnieuw veel 
cursisten begeleiden naar een diploma secundair onderwijs. Vaak 
gaat het om jongeren die schoolmoe zijn of persoonlijke 
problemen hebben waardoor ze in het verleden geen diploma 
hebben behaald. Het doet dan ook extra deugd om hen te kunnen 
helpen om alsnog dat diploma te behalen zodat ze nieuwe kansen 
krijgen in hun leven.

Als we al naar 2025 kijken, dan zien we verschillende uitdagingen 
opdoemen. Toch blijven we met het CVO Lethas Brussel 
vastberaden inzetten op onze rol als brug tussen integratie, 
onderwijs en werk. We breiden ons aanbod uit met een NT2-
traject gericht op anderstaligen die in de zorgsector aan de slag 
willen. Daarnaast voorzien we korte workshops voor 
leerkrachten rond ICT en specifieke trajecten voor anderstalige 
ouders.

Met andere woorden: het levenslang leren verhaal krijgt ook in 
2025 een prominente plaats bij CVO Lethas Brussel.

VOLWASSENENONDERWIJS



VOLWASSENENONDERWIJS
TOTAAL 2023-2024 9.201

NT2 6.058

Nederlands tweede taal richtgraad 1 en 2 5.757
Nederlands tweede taal richtgraad 3 en 4 301

Nederlands tweede taal - richtgraad 3 235

Nederlands tweede taal - richtgraad 4 66

ANDERE 3.143

Aanvullende algemene vorming 516
Administratie 129

Medisch administratief assistent 129

Algemene vorming 291
Humane wetenschappen ASO 3 275

Opfris derde graad ASO 16

Europese hoofdtalen richtgraad 1 en 2 1.711
Engels richtgraad 1 (ERK A2) 162

Engels richtgraad 2 (ERK B1) 211

Frans richtgraad 1 (ERK A2) 571

Frans richtgraad 2 (ERK B1) 767

Europese talen richtgraad 3 en 4 84
Engels richtgraad 3 (ERK B2) 21

Frans richtgraad 3 (ERK B2) 53

Frans Richtgraad 4 (ERK C1) 10

Geletterdheidsmodules 16
Geletterdheidsmodules Nederlands en Leren leren 14

Geletterdheidsmodules Regie over het eigen leren 2

Informatie- en communicatietechnologie 396
ICT en Administratie 198

ICT en Sociale Media 69

ICT in een Creatieve Context 69

ICT-ontdekker in een Educatieve Context 45

Start to ICT 150
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  LEEFTIJD Man Vrouw

  20 < 68 142

  20 tot 30 959 1.352

  30 tot 40 958 2.282

  40 tot 50 591 1.643

  50 tot 60 297 600

  60 tot 70 44 128

  70 + 31 106

  Totaal 2.948 6.253

Herkomst cursisten 2023-2024

Slaagcijfers cursisten 2023-2024
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   Andere 47,44% 14,03% 38,08% 0,45%

   NT2 32,12% 14,34% 53,32% 0,21%

geslaagd niet geslaagd niet deelgenomen

   Andere 58,03% 20,24% 21,73%

   NT2 56,87% 18,87% 23,95%



Campus Kompas - Foto © Sam Vanoverschelde



HIER ZIJN ONZE SCHOLEN TROTS OP . . .
Sint-Jozefscollege (basis)

Als school zijn we trots op de groei die ons team het afgelopen 
schooljaar heeft doorgemaakt op het vlak van onderlinge 
communicatie. We hebben er bewust voor gekozen om hierin te 
investeren. Met de ondersteuning van Cego kregen we 
waardevolle inzichten en concrete tools aangereikt om onze 
communicatie op een duurzame en doeltreffende manier aan te 
pakken. 

Heilig-Hartschool (basis) 

Binnen het kader van de kwaliteitszorg op school besteden we 
veel aandacht aan zelfevaluatie. Binnen deze zelfevaluatie gaan 

we op zoek naar de opbrengsten van het geboden onderwijs. 
Vervolgens trekken we daar de nodige conclusies uit en nemen 
we initiatieven om de schoolwerking te verbeteren: borgen en 

behouden wat goed is en/of bijsturen waar nodig blijft.  

In 2024 namen we binnen dit kader een tevredenheidsenquête af 
van de ouders. In samenwerking met onze ouderwerking 

formuleerden we een 20-tal vragen waarin we gingen peilen naar 
de tevredenheid van onze ouders. We ontwikkelden samen met 

een prof van de UGent een instrument waarin een online afname 
werd gekoppeld aan een professionele analyse. Zo kregen we een 

betere inkijk op wat er leeft op onze school.  

De Groene School (basis)

We zijn als team bijzonder trots op de positieve resultaten van de 
doorlichting die in het begin van het schooljaar doorging. We 
stonden er als een hecht team om de inspectie te ontvangen. Een 
goed verslag van een doorlichting sterkt de leerkrachten in hun 
geloof in eigen professionaliteit en geeft zin om verdere 
onderwijsvernieuwingen te implementeren.

Sint-Guido & Sint-Pieter (basis) 

Wij zijn als team bijzonder trots op de verbinding tussen de 
school en onze externe partners. Zoals de verbinding tussen 
school en welzijn. In het kader van ons Gok-beleid is het CAW 
elke week één dag aanwezig op school. Ons taaltraject begrijpend 
lezen/luisteren waar we samen met het OCB onze prioriteit van 
gemaakt hebben, krijgt een boost. En niet te vergeten de 
installatie en het werken met leergemeenschappen.

Sint-Michielsschool (basis)

Als team van de Sint-Michielsschool in Jette kijken we met trots 
terug op een bewogen schooljaar. Ondanks uitdagingen zoals 

personeelstekorten, wissels, een inbraak en momenten van 
agressie, zijn we blijven rechtstaan. 

We hielden vast aan onze warme sfeer, ondersteunden elkaar en 
zetten mooie stappen vooruit. Zo werkten we een jaar lang rond 

lezen, gaven we het startschot voor 'Warm en Duidelijk' en 
organiseerden we een geslaagd schoolfeest met veel betrokken 

ouders. In crisistijd verhoogden we onze veiligheidsmaatregelen 
én hielden we onze verbondenheid levend. Daar zijn we trots op 

— op ons team, onze veerkracht en onze inzet voor elk kind.

CVO Lethas (volwassenen)

Vorig jaar hadden we op CVO Lethas een kwaliteitsdag in functie 
van welbevinden. Alle personeelsleden werden uitgenodigd om 
te reflecteren over onze schoolcultuur en hoe we deze kunnen 
optimaliseren. Het was dan ook aangenaam om te ervaren hoe de 
personeelsleden hier op een positieve en constructieve manier 
mee omgaan.  Uit deze dag zijn verschillende acties voortgevloeid 
in functie van welbevinden. Het blijft natuurlijk een proces maar 
het doet deugd om dit met een bevlogen team te doen.



Sint-Guido-Instituut (secundair)
Voor het eerst in de SGI geschiedenis kregen personeelsleden de 
kans om mee te sleutelen aan het beleid. We gingen op zoek naar 
constructieve en kritische collega’s die in de cockpit van SGI mee 
richting wilden geven aan het nieuwe beleidsplan. 

Aan de hand van diverse sprokkel- en analysemethodieken bij 
onze stakeholders kwam een nieuw beleidsplan met krachtige 
doelstellingen tot stand.

De focus ligt onder meer op een sterk uitgebouwd middenkader, 
leerlingenparticipatie en co-creatie, een rijke taalleeromgeving 
en een uitgebalanceerd zorg- en tuchtbeleid.

Het beleidsplan blijft geen dode letter, maar wordt een leidraad 
die leeft binnen ons team en waarvoor de beleidsgroep 
verantwoordelijkheid zal opnemen in de uitwerking en opvolging. 

We zijn trots op zowel het proces als het resultaat, en kijken uit 
naar de implementatie in de komende beleidsperiode. Samen 
zetten we hiermee een krachtige stap vooruit in de kwaliteit van 
ons onderwijs.

Lutgardisschool (basis)
Voor het tweede jaar op rij zetten we sterk in op lezen. 

Dankzij de uitbouw van onder andere een schoolbibliotheek, 
boekenkoffers, leestafels op de speelplaats en tal van andere 

initiatieven, zagen we het leesplezier én het leesniveau van onze 
leerlingen aanzienlijk toenemen. 

Volgend schooljaar leggen we de focus op begrijpend lezen.

Cardijnschool (buitengewoon secundair)
De onderwijsinspectie kwam in het najaar langs bij de 
Cardijnschool: zowel in Anderlecht als in Inkendaal kregen we de 
inspecteurs over de vloer voor een tussentijdse evaluatie. 

Voor Cardijn Anderlecht kregen we enkele tips en 
aandachtspunten om mee aan de slag te gaan de komende 
schooljaren, en lieten ze expliciet weten dat ze het harde werk 
van de personeelsleden heel erg waardeerden. 

De algemene schoolwerking van Cardijn Inkendaal werd door 
hen ook geanalyseerd en werd als positief geëvalueerd. Dit 
ondanks, of net dankzij, het heel specifieke karakter van deze 
onderwijsinstelling.

De Zenne (basis)

Om de ouderbetrokkenheid te verhogen startten we in de 
tweede kleuterklas met het WIK project (Welkom in de Klas).

Dit project is een samenwerking tussen de klasleerkracht van de 
betrokken klas én een vast ankerpersoon van Ligo Brussel-

leer. De ouders komen tijdens 1 vaste ochtend in de week 
(maandag), samen met hun kind, naar de klas. 

Daar lezen ze samen een verhaaltje, gaan ze op zoek naar een 
aantal objecten op een heuse zoekplaat, ontdekken ze hoe ze 

samen een gezelschapsspelletje kunnen spelen enzovoort. 

Dit bleek zo succesvol te zijn dat de juf van de derde kleuterklas 
mee op de kar sprong, en korte tijd daarna ook de juf van de 

eerste kleuterklas. Hartverwarmend om kinderen, ouders én 
leerkrachten samen enthousiast aan de slag te zien.



Sint-Jozefscollege (secundair)

In 2024 viel SJC meermaals in de prijzen voor het eTwinning-
project ‘Seize the moment’. In het begin van het jaar wonnen twee 
leraren Engels met dit boeiend project een National Quality Label 
en kaapten ze met hun leerlingen bovendien de hoofdprijs bij de 
eTwinning-awards weg. Het ministerie kwam om die reden de 
leerlingen in de klas verrassen met taart.

Op het einde van 2024 werd het project ‘Unison for Equality’ 
van dhr Brankaer en de leerlingen 6 Taal en Communicatie 
(dubbele finaliteit) vervolgens bekroond met het European 
Quality Label. Het label werd toegevoegd aan de wall of fame van 
het Sint-Jozefscollege.

Sint-Albert (basis)

We hebben het voorbije jaar sterk ingezet op het contact met 
partners. De kinderen van het derde leerjaar dansten samen met 
volwassenen met een mentale beperking uit VZW Zonnelied, een 
project dat getrokken werd door VZW Leon. De kinderen van het 
zesde dansten met de mensen uit het woonzorgcentrum 
Saint Rémy. 

Daarnaast konden we via MUS-E Belgium ook weer op samen-
werkingen met meerdere kunstenaars binnen verschillende 
muzische domeinen rekenen. Het vijfde ging een intensief 
internationaal zang-en koor traject aan met Caroline. Zij zongen 
(online) samen met kinderen uit Portugal en Spanje. Het derde en 
vierde leerjaar ging aan de slag met Alice. Zij creëerden collages 
die nu schitteren aan de muren van metrohalte IJzer. De kers op 
de taart wordt onze kunstklassen in de Ardennen, met 
kunstenaars van MUS-E Belgium in residentie.

Daarnaast startten we al enkele naschoolse activiteiten bij ons op 
school. Dit jaar konden de jongste kleuters na school genieten 
van muzieklessen met Jeugd en Muziek. De oudere kinderen 
creëerden beeldende kunst in het atelier van Sint-Lukas. 

Spes (buitengewoon basis)

Meertalig opgroeien met een verstandelijke beperking, rond deze 
prioriteit werkt Spes sinds vorig najaar. Helaas is er tot op heden 

zeer weinig wetenschappelijk onderzoek gebeurd rond dit 
onderwerp, maar team Spes ging ermee aan de slag onder 

begeleiding van het Onderwijscentrum Brussel (OCB). 

Na enkele maanden hard werken en het team informeren zijn we 
gekomen tot een gedragen taalbeleid op Spes. Wij zijn nu de 

experten op dit vlak!



Heilig-Hartcollege (basis)

Dit schooljaar installeerden we een stille speelplaats als rustplek 
tijdens de middagspeeltijd. Leerlingen die behoefte hebben aan 
stilte of een prikkelarme omgeving kunnen hier terecht. Het 
initiatief bevordert het welbevinden en krijgt positieve reacties 
van leerlingen, leerkrachten en ouders.

Sint-Martinus (basis) 

Sinds maart 2024 zijn we gestart met een nieuwe zorgwerking, 
waardoor leerkrachten hun 3 vaste klassen hebben waar ze zorg 
verlenen. Er zijn leerkrachten die de zorg opnemen van kinderen 
die wat bijgebeend moeten worden en anderen nemen dan de 
kinderen met grotere zorgnoden. Er is een veel betere opvolging 
van de kinderen en meer kans op overleg tussen de 
zorgleerkrachten en de klasleerkrachten.

Campus Kompas (tiener & high school)

Wij zijn erg trots op onze talentweek. Deze viel vlak voor de 
paasvakantie 2025, maar de voorbereidingen waren al gestart in 
augustus 2024! We zijn er in geslaagd om een volledige week te 

draaien met gemixte groepen op basis van de eigen interesses 
van de leerlingen.

Er waren in totaal een 20 tal groepen van om en bij de 15 
leerlingen. Elke groep had een talentcoach. Deze groepen 

bestonden uit leerlingen van T1 tot H2: van 10 tot 15 jaar! Het 
zorgde voor een ontzettend samenhorigheidsgevoel, leren van 
elkaar, jong en oud. Tijdens deze week maakte elke leerling een 
onderzoeksopdracht waar ze eigen doelen aan koppelen, kreeg 

les van een expert die geen leerkracht was én ging minstens 2 
keer op uitstap. 

Een perfecte combi van ons pedagogisch project: projectmatig, 
thematisch en begeleid zelfstandig aan de slag kunnen gaan. 

Deze week was voor iedereen even spannend: alle routines en 
voorspelbaarheid werd overboord gegooid, daarom net dat we 

hier zo lang aan voorbereid hebben.

De leerkrachten waren wel doodop na 5 dagen... 
vandaar dat we dit maar 1 weekje kunnen doen ;-)



Sint-Lutgardis VBS 

Op 27 februari, na meer dan 3 jaar werken, 
was de Sint-Lutgardisschool in Ganshoren 
klaar om officieel geopend te worden. We 
kregen daarvoor zelfs twee ministers van 
onderwijs op bezoek. Vlaams minister Ben 
Weyts en Brussels minister Sven Gatz 
gaven met een druk op de knop van het 
confetti-kanon het startschot van het 
openingsfeest.

Sint-Pieterscollege VBS 

Op 7 maart was het dan twee keer feest in 
Jette. Eerst werden de nieuwe klaslokalen 
van de basisschool Sint-Pieterscollege in de 
Leopold I-straat in gebruik genomen. 
Minister Sven Gatz en minister Elke Van 
den Brandt knipten plechtig het rood-witte 
lint door en toen begon de verhuis: de 
kinderen van de school droegen doos na 
doos met leuke spullen en herinneringen 
naar binnen …

IBO De Puzzel 

En toen de verhuis van de school achter de 
rug was, begon het tweede feest. Minister 
Elke Van den Brandt en minister Sven Gatz 
namen, samen met enkele handige kleuters, 
een schop in de handen. En zo begonnen ze 
de put te graven waar later de lokalen van 
ons Initiatief Buitenschoolse Opvang De 
Puzzel zullen komen.

FEEST



Wie bent u en wat doet u? 
Mijn naam is Jyoti Degroote en ik ben ad interim Directeur van de VBS 
Sint-Michiels.

Wat is uw vroegste herinnering aan een school of een 
kinderdagverblijf?
Kijken naar de speelplaats van de kleuterschool vanuit het 
kinderdagverblijf en zeggen: "Moi école." Ik wou heel graag naar school 
als peuter.

Welke levende persoon bewondert u het meest (en waarom)? 
Ik ben fan van Jef Neve, een fantastische, geëngageerde componist en 
pianist.

Wanneer bent u het gelukkigst? 
In de armen van mijn partner. Bij mijn gezin en vrienden. Als ik knuffel 
met mijn kat. Als ik zwem in een meer of wandel in de bossen. 
Wanneer ik een dier — liefst een roofvogel — spot. Als ik het vuur mag 
aansteken voor de BBQ, midden in een boek verzonken ben of een 
mooi concert mag meemaken. Oh ja, ik hou van broccoli.

Waarom wou u graag directrice worden?
Mijn wens is om tijdens mijn werk te kunnen thuiskomen in een fijne 
gemeenschap. Ik wil samen school maken.

Als u iets dat verdwenen is, zou kunnen terugbrengen, wat zou 
dat dan zijn? 
De mammoet, de dodo en de noordelijke witte neushoorn.

Tegen wie zou u eens 'goed gedaan' willen zeggen, en waarom?
Tegen mijn collega's: het leerkrachtenteam van Sint-Michielsschool 
Jette en alle directies basisonderwijs. Zij zetten zich elke dag in voor 
alle kinderen.

EVEN KENNIS MAKEN

Jyoti DEGROOTE - Foto © Bruno De Lille Battaille



Waar staat Sint-Goedele Brussel voor u voor? 
Een warme organisatie met een plan om goed en multicultureel 
onderwijs te realiseren in Brussel.

Wat is uw favoriete geur? 
De geur van appelsien aan mijn vingers.

Wat staat er bovenaan uw bucketlist? 
Naar Schotland gaan, het noorderlicht zien, dieren spotten zoals 
walvissen, pinguïns en waterschildpadden.

Hoe wilt u herinnerd worden? 
Met liefde in het hart van degenen die aan mij denken.



2020 min of meer stabiel blijft. Nochtans is het aantal leerlingen 
wel toegenomen. 

Focussen we op de betrekkingen die niet zijn ingevuld – zowel de 
openstaande betrekkingen als afwezige leerkrachten die niet 
vervangen kunnen worden – dan stellen we vast dat er in maart 
2025 maar liefst 505 voltijdse leerkrachten tekort zijn of maar 
liefst 8,8% van het totaal aantal leerkrachten dat aan de slag had 
kunnen zijn.

Binnen de groep die wel aan de slag is, heb je dan ook nog heel 
wat mensen zonder een pedagogisch bekwaamheidsbewijs. We 
zijn die zij-instromers heel dankbaar maar het is geen ideale 
situatie. Over kleuter, lager en secundair heen gaat het over bijna 
750 mensen of 13,3% van het totaal aantal leerkrachten dat aan 
de slag had kunnen zijn.

Conclusie: voor het Nederlandstalig onderwijs in Brussel kampen 
we met een structureel tekort op dit moment van meer dan 1 op 
5 (mensen zonder bekwaamheidsbewijs, niet vervangen 
afwezigheden en openstaande betrekkingen).

We hebben begin oktober 2024 diezelfde oefening gemaakt voor 
onze eigen organisatie. En daar zagen we soortgelijke cijfers. 
Voor het basisonderwijs was het echte ‘gat’ wat kleiner dan 
gemiddeld in Brussel (2,8% tegen 8,8%) maar het aantal zij-
instromers zonder pedagogisch bekwaamheidsbewijs lag dan 
weer iets hoger (19,1% tegen 13,3%). Ons totaaltekort ligt met 
21,9% wel helemaal in de lijn van de 22,1% voor heel Brussel.

In het secundair was het ‘gat’ in oktober 2024 iets hoger dan in de 
basisscholen (4,1%) en lag het aantal zij-instromers zonder 
pedagogische bekwaamheid op 15,9%. Ook hier een structureel 
tekort van 20% dus.

Het leerkrachtentekort laat zich helaas ook voelen in onze 
scholen. 

Zo hebben we in Campus Kompas Kleuter & Basis vorig jaar na de 
krokusvakantie de onthaalklas moeten sluiten voor de rest van 
het schooljaar. Tot en met het 4de leerjaar waren er namelijk 
geen personeelsleden meer met een onderwijzer-diploma: in de 
lagere school werkten er vooral kleuterleidsters, in de 
kleuterklassen vooral kinderverzorgsters. Door het ziek uitvallen 
van de toenmalige directie, het aangekondigde vertrek van 
enkele personeelsleden en interne spanningen binnen het team, 
werden de problemen zo groot dat we ze niet meer opgelost 
kregen. We hebben dan enkele klassen samengezet, hebben de 
beschikbare personeelsleden herschikt en zochten hulp bij het 
Onderwijscentrum Brussel (OCB). Zo konden we de werking van 
de school stabiliseren. Helaas hadden we dus niet genoeg mensen 
om ook de onthaalklas te kunnen openhouden. 

En op het einde van 2024 werd de situatie in het Heilig-
Hartcollege even onhoudbaar. In de kleuterklassen kampten we 
er door ziekte, zwangerschap en een operatie met zo'n grote 
tekorten dat we ons verplicht zagen om de onthaalklas en de 
eerste kleuterklas van eind november tot de kerstvakantie te 
sluiten. Door de commotie die dat in de pers veroorzaakte 
hebben we toch iemand extra kunnen aanwerven. En met wat 
extra ondersteuning van het OCB lukte het uiteindelijk om de 
school vanaf 9 december weer helemaal te openen.

Het zijn twee voorbeelden die aantonen hoe gigantisch groot het 
leerkrachtentekort in Brussel is. 

Als we de cijfers van de VGC bekijken, dan zien we dat het aantal 
leerkrachten in het Nederlandstalig onderwijs in Brussel sinds 

LEERKRACHTENTEKORT



LEERLINGEN- vs LEERKRACHTENAANTALLEN BRUSSEL
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2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023

Leerkrachten (VTE effectief) 4.570 4.640 4.844 5.041 5.185 5.071 5.163 5.164

Leerlingen (Leerplicht) 44.096 44.977 46.179 47.483 49.048 50.627 51.203 51.373

VTE effectief = reëel gepresteerde uren. Ziekten en verlofstelsels worden niet mee geteld

Bron leerkrachtenaantallen: VGC
Bron leerlingenaantallen: https://onderwijs.vlaanderen.be/nl/onderwijsstatistieken/themas-onderwijsstatiestieken
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BEKWAAMHEIDSBEWIJZEN
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EVOLUTIE LOONLAST VAN DE VZW SINT-GOEDELE BRUSSEL 
van 2006 tot 2024
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Dit betekent dat er van de ongeveer 1382 dossiers die voorheen 
verwerkt werden door de dienst personeelsbeheer, er nu 811 
dossiers door de personeelsankers secundair en 
volwassenenonderwijs verwerkt worden. De andere 571 
dossiers zijn personeelsdossiers van de basisscholen.

Het aantal personeelsleden dat zorgt voor de personeelsdossiers 
van het acerta personeel (KOL, VNO, IBO, ondersteunende 
diensten) bleef gelijk in 2024. Omdat we voelen dat de werkdruk 
hier erg hoog is, zijn we van plan in 2025 een extra medewerk.
st.er (halftijds) aan te werven voor de personeelsdossiers van de 
Kinderopvanglocaties.

Na de turbulente periode die de personeelsdienst van de vzw 
Sint-Goedele Brussel in 2023 beleefde, maakte de dienst een 
nieuwe start in september 2024.

De grootste verandering zie je in de opvolging van de 
personeelsdossiers voor het secundair onderwijs. Die gebeuren 
nu door een personeelsanker verbonden aan de secundaire 
school. 

Om ervoor te zorgen dat die personeelsankers steun hebben aan 
elkaar, samen kunnen leren, expertise kunnen opbouwen en die 
met elkaar delen, hebben we ze samen gebracht in een lerend 
netwerk. Dat netwerk tussen de personeelsankers van de 
secundaire scholen en het volwassenonderwijs ging van start in 
april 2024. Samen met de coördinatrice Human 
Resources zorgde het diensthoofd Personeel ervoor dat de 
personeelsankers steeds voorbereid zijn op de taken die 
tijdsgebonden moeten aangepakt worden. Telkens kwam er dus 
een thema aan bod dat later tijdens het schooljaar van toepassing 
bleek. Zo werd er gewerkt rond opdrachten aanmaken en 
verzenden in Informat, Tijdelijke Aanstelling van Doorlopende 
Duur (TADD), verlofstelsels, vacantverklaringen, vaste 
benoemingen, …

Voor de opvolging van de personeelsdossiers van de basisscholen 
verandert er niet zoveel. Een aantal taken worden door de 
scholen zelf voorbereid maar de opvolging blijft centraal. Dit 
gebeurt door één dossierbeheerdster voor veertien scholen 
samen met het (halftijds) diensthoofd dat als dossierbeheerder 
voor de scholen van het buitengewoon basisonderwijs, twee 
basisscholen en de twee scholengemeenschapsinstellingen 
optreedt.

DIENST PERSONEEL



GESUBSIDIEERD & CONTRACTUEEL PERSONEEL 
BINNEN DE VZW SINT-GOEDELE BRUSSEL
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FTE 
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Contr.

FTE 
Totaal
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Totaal

BASIS 462 497 17,37 30 479,37 527

SEC. 398 449 11,08 15 409,08 464

CVO 180 206 180 206

KOL 135,67 155 135,67 155

IBO 27,28 46 27,28 46

VNO 19,40 44 19,40 44

TOTAAL 1.040 1.152 210,80 290 1.250,80 1.442

FTE 
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FTE 
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Contr.

FTE 
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Pers. 
Totaal

BASIS 450 497 10,86 17 460,86 514

SEC. 400 458 19,36 33 419,36 491

CVO 186 211 186 211

KOL 168,43 198 168,43 198

IBO 28,21 47 28,21 47

VNO 19,90 50 19,90 50

TOTAAL 1.036 1.166 246,76 345 1.282,76 1.511

Teldata: 15/10/2023 & 15/10/2024



De risicoanalyses van onze kinderdagverblijven werden dit jaar 
dan weer geactualiseerd en in een nieuw jasje gestoken. 

Ook de supervisiemomenten met de vertrouwenspersonen 
blijven een vaste waarde. Tijdens deze bijeenkomsten krijgen zij 
de ruimte om casussen te bespreken en ervaringen uit te 
wisselen.

Daarnaast vonden in 2024 opnieuw bedrijfsbezoeken plaats op 
verschillende locaties. Het doel van deze bezoeken blijft: risico’s 
in kaart brengen en gericht werken aan meer veiligheid op de 
werkvloer.

Het afgelopen jaar sloten we ook een overeenkomst af met 
IDEWE: omdat we een grote organisatie zijn, heeft onze dienst 
wettelijk een diensthoofd niveau 1 nodig. IDEWE voorziet vanaf 
nu een personeelslid dat deze verantwoordelijkheid op zich 
neemt.

In 2025 zal de nieuwe regelgeving rond het rookverbod zichtbaar 
gemaakt worden en consequent worden toegepast in al onze 
instellingen.  We willen daarnaast het melden van ongevallen 
vereenvoudigen met behulp van QR-codes. Zo krijgen we sneller 
een duidelijk overzicht van incidenten in scholen en 
kinderopvanglocaties, wat ons toelaat om gerichter preventieve 
maatregelen te nemen.

De extra-murosactiviteiten zullen we dan weer onder de loep 
nemen om na te gaan welke veiligheidsaspecten extra aandacht 
verdienen. We willen ons personeel sensibiliseren en 
ondersteunen bij het plannen van veilige uitstappen.

Tot slot starten we in de kinderopvang met een inventaris van 
speeltuigen. Zo krijgen we beter zicht op mogelijke risico’s en 
kunnen we inschatten of het aangewezen is om ze geregeld 
extern te laten controleren.

Ook in 2024 zette de dienst Preventie volop in op veiligheid, 
gezondheid en bewustmaking op de werkvloer. 

De essentiële vormingen werden opnieuw georganiseerd, 
waaronder de opfriscursus en basisopleiding EHBO-
bedrijfseerstehulp voor personeelsleden in het onderwijs, de 
opleiding 'Levensreddend handelen bij baby’s en kinderen' voor 
onze kindbegeleiders, een opleiding rond ‘Kleine blusmiddelen’ 
en een vorming over levensmiddelenhygiëne en allergenen. 
Daarnaast werd ook de BA4-opleiding opnieuw aangeboden.

Zoals de voorbije jaren hebben we opnieuw een gratis 
griepvaccinatie aangeboden. 213 personeelsleden schreven zich 
in, 169 lieten zich effectief vaccineren. Nieuw was dat collega’s 
dit jaar zelf online hun afspraak konden plannen, wat de 
toegankelijkheid verhoogde.

Ook de inschrijvingsprocedure voor de gezondheidstoezichten 
werd aangepast. Dankzij de nieuwe werkwijze kunnen we de 
organisatie vereenvoudigen en de administratieve last beperken

Een ander aandachtspunt dit jaar was crisiscommunicatie. De 
preventiedienst organiseerde een workshop waarin werd 
gewerkt aan een concreet draaiboek voor crisissituaties. Het 
document bevat praktische richtlijnen voor duidelijke en 
doeltreffende communicatie tijdens een noodsituatie.

Tijdens de speelpleinwerkingen werd op een speelse en 
interactieve manier aandacht besteed aan veiligheid. Via een quiz 
tijdens de startdagen kregen monitoren de kans om hun kennis 
over veilig spelen te testen en bij te schaven.

DIENST PREVENTIE
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Wie bent u en wat doet u? 
Mijn naam is Martha Baert en ik ben Preventieadviseur.

Wat is uw vroegste herinnering aan een school of een 
kinderdagverblijf? 
Mijn vroegste herinnering aan school is de geur van de cafetaria in de 
kleuterklas. Ik weet nog altijd niet waar die geur precies vandaan 
kwam, maar ik zou ze meteen herkennen.

Welke levende persoon bewondert u het meest (en waarom)? 
Ik bewonder Barack Obama vanwege zijn manier van communiceren. 
Het is indrukwekkend hoe hij mensen weet te raken met zijn speeches, 
terwijl hij er op een natuurlijke manier humor in verweeft. Het is iets 
waar ik echt respect voor heb, omdat hij altijd oprecht en 
charismatisch blijft, zelfs in de meest intense momenten.

Wanneer bent u het gelukkigst? 
Voor mij zit echt geluk in de teamspirit op het voetbalveld: samen alles 
geven, elkaar aanmoedigen en werken naar één doel. Ook de 
momenten voor en na de match, en de sfeer tijdens de trainingen, 
maken dat gevoel helemaal af.

Waarom koos u voor onze preventiedienst?
Ik heb in het verleden vaak met kinderen gewerkt, als animator en 
tijdens mijn studentenjob in een crèche, en die achtergrond maakte de 
stap naar deze preventiedienst heel logisch voor mij.

Als u iets dat verdwenen is, zou kunnen terugbrengen, wat zou 
dat dan zijn? 
Ik zou zo graag nog eens dat ongeduld en die opwinding van 6 
december voelen. De avond voordien niet kunnen slapen van 
spanning, helemaal overtuigd dat Sinterklaas écht zou langskomen. 
Die kinderlijke verwondering en naïviteit zijn iets bijzonders dat we als 
volwassene zelden nog ervaren.

EVEN KENNIS MAKEN

Martha BAERT - Foto © Bruno De Lille Battaille



Tegen wie zou u eens 'goed gedaan' willen zeggen, en waarom?
Ik zou graag tegen mijn broer zeggen "goed gedaan", omdat hij het niet 
altijd gemakkelijk heeft gehad om zijn eigen pad te vinden, maar nu 
net een job heeft die perfect bij hem past. Hij doet het daar echt 
geweldig en het is mooi om te zien hoe hij zijn plek heeft gevonden.

Waar staat Sint-Goedele Brussel voor u voor? 
Voor mij staat Sint-Goedele Brussel voor een organisatie die elk kind 
gelijke kansen biedt, ongeacht afkomst, thuissituatie of 
mogelijkheden. Ze zorgen ervoor dat elk kind een mooie en 
waardevolle schoolperiode heeft, met voldoende ruimte om te groeien, 
zowel op persoonlijk vlak als in hun leer- en sociale ontwikkeling.

Wat is uw favoriete geur? 
Mijn favoriete geur is die van de eerste regen die valt op het warme 
asfalt na een lange periode van droogte in de zomer.

Wat staat er bovenaan uw bucketlist? 
Bovenaan mijn bucketlist staat een roadtrip langs de westkust van 
Amerika, met een oude, typische Amerikaanse mobilhome. Het idee 
om onderweg te stoppen waar ik wil, nieuwe plekken te ontdekken en 
volledig in de ervaring op te gaan, spreekt me enorm aan.

Hoe wilt u herinnerd worden? 
Ik zou graag herinnerd worden als iemand die vreugde bracht in het 
leven van anderen, iemand die niet altijd te serieus was en die voor 
leuke momenten zorgde. Maar ook als iemand die altijd klaarstond 
voor anderen en bereid was om hulp te bieden wanneer dat nodig was.



De werf is opgestart op 2 mei 2022 en heel 2023 en 2024 is er 
gebouwd. De gebouwen zijn intussen in gebruik genomen maar 
de voorlopige oplevering zal pas in het voorjaar 2025 afgerond 
worden.

De kosten voor dit project zijn door de inflatie erg hoog 
opgelopen: vanaf de eerste facturen kregen we prijsherzieningen 
te verwerken van meer dan 30%. Het is vandaag nog onduidelijk 
hoeveel daarvan door Agion zal gecompenseerd worden. VGC-
Welzijn gaf ons wel een extra subsidie om de meerkost voor het 
IBO-lokaal te betalen.

Deze werf wordt vooral door VGC-Onderwijs gesubsidieerd, 
aangevuld met Agion-middelen. Het lokaal voor het IBO werd 
volledig door VGC-Welzijn gefinancierd.

Sint-Jozefschool BuBaO

De Sint-Jozefschool wil met haar leerlingen Basisaanbod van de 
Vandernootstraat en de Verheydenstraat verhuizen naar één 
vestiging op de Itterbeekselaan. Daar ligt een gebouw dat 
vroeger door het Sint-Guido-Instituut gebruikt werd maar nu 
verlaten is. We willen die gebouwen moderniseren en integraal 
toegankelijk maken.

In het voorjaar van 2024 werden de werken opgestart. De 
werken verlopen in 2 fasen: eerst komt het achterste gebouw aan 
bod. Daar is men nu bezig met de technieken en de buitenschil-
isolatie. Tijdens de grote vakantie volgt de speelplaats. Op 1 
september 2025 zou dit gebouw in gebruik genomen moeten 
worden. 

Daarna beginnen de werken aan het voorste gebouw. Daar wordt 
dan ook ventilatie voorzien, de elektriciteit en de verwarming 
worden vernieuwd, het gebouw wordt beter geïsoleerd en er 
worden therapieklassen ingericht.

Sint-Lutgardis VBS

Na de grote verbouwingswerken, hebben we op de zolder van het 
oude gebouw ook nog enkele klassen laten inrichten. Nu gaan we 
daar ook nog ventilatie voorzien. Dat zou in 2025 moeten 
gebeuren.

Voor de speelplaats Noord heeft de school een project ingediend 
bij Leefmilieu Brussel. We werden geselecteerd en er werd met 
een extern architectenbureau een plan opgemaakt. Na enkele 
aanpassingen wegens de te hoge kostprijs, kregen we eind maart 
2025 enkele offertes binnen. De architecten zijn nu bezig met de 
analyse van de offertes.

We krijgen voor de werken aan de dakklassen subsidies van 
Agion. De heraanleg van de speelplaats wordt door het Brussels 
Hoofdstedelijk Gewest betaald.

Sint-Pieterscollege VBS & IBO De Puzzel

Enkele jaren geleden werd in de Leopold I-straat een gebouw 
(een oude fitnesszaal) gekocht dat tussen onze basisschool Sint-
Pieterscollege en de straat lag. Dat gebouw werd volledig 
verbouwd. Onder de speelplaats tussen het ‘fitnessgebouw’ en de 
oude schoolgebouwen, hebben we nieuwe lokalen voor IBO De 
Puzzel laten maken. 

Die speelplaats was in erfpacht van de Franstalige buurschool en 
het heeft heel wat onderhandelingen gevraagd om hen zover te 
krijgen dat wij de ondergrond ervan mochten gebruiken. Eind 
2023 hebben we de overeenkomst daarover gelukkig kunnen 
tekenen bij de notaris: net op tijd om even later met de 
graafwerken te beginnen.

WE BOUWEN ...



Eind juli 2023 hebben we hiervoor een bouwvergunning 
gekregen. Intussen hebben we ook een principieel akkoord 
ontvangen van Agion, zijn de nodige offertes opgevraagd en heeft 
de architect de offertes nagekeken. Het gunningsdossier is nu bij 
Agion. Als Agion ons de toestemming geeft om te gunnen, dan 
kunnen de werken binnenkort (zomer 2025) beginnen.

Deze werken worden door Agion en de VGC gefinancierd.

De Groene School VBS

De Groene School is enkele jaren geleden verbouwd. Toen werd 
beslist om alle leerjaren van onthaalklas tot vierde leerjaar te 
verdubbelen. Alleen voor het vijfde en zesde leerjaar gebeurde 
dat niet. Men hoopte dat een aantal leerlingen na het vierde 
leerjaar de overstap zouden maken naar de Tienerschool. Helaas 
gebeurde dat zelden of nooit waardoor De Groene School nu uit 
haar voegen barst en moeilijk plaats vindt voor de oudste 
leerlingen. Daarom hebben we besloten om, aansluitend aan de 
speelplaats, nog twee klaslokalen bij te bouwen.

We hebben midden 2023 de bouwvergunning ontvangen. Omdat 
de duur van de erfpacht intussen net geen 30 jaar meer bedroeg, 
werden de nodige stappen gezet om de erfpacht te verlengen. 
Dat is echter een lastige bevalling geweest, waardoor de erfpacht 
pas in december 2024 bij de notaris verlengd werd. Intussen is er 
wel een principieel akkoord van Agion en zijn de nodige offertes 
opgevraagd. Het gunningsdossier ligt nu bij Agion. Als Agion ons 
de toestemming geeft om te gunnen, dan kunnen de werken 
binnenkort beginnen.

Dit project wordt met capaciteitsmiddelen van Agion 
gefinancierd.

Deze verbouwing wordt door Agion en de VGC (speelplaats) 
betaald.

Sint-Guido-Instituut Sec

Het Sint-Guido Instituut wil op Campus Spoor West 
(Verheydenstraat 39) een bouwhal die nu gebruik wordt om 
leerlingen ruwbouw-technieken bij te brengen, verbouwen tot 
klaslokalen, een refter, een moderne praktijkruimte en 
kleedruimtes (voor de leerlingen bouw).

De bouwvergunning om dit te mogen doen is eind 2021 geleden 
aangevraagd en werd midden 2023 afgeleverd. Het project ligt 
momenteel echter stil door problemen met de ingenieur 
stabiliteit. We hebben daarvoor een advocaat ingeschakeld. 
Momenteel zijn er gesprekken bezig over een mogelijke 
verbreking van het contract.

Dit project krijgt alleen van de VGC subsidies.

Sint-Guido-Instituut Sec 
& Sint-Guido/Sint-Pieter VBS

De gebouwen van het Sint-Guido-Instituut in de Dokter 
Jacobsstraat zijn uitgeleefd. Momenteel geven ze plaats aan 300 
leerlingen maar, gezien de capaciteitsdruk op het secundair, we 
willen de school graag moderniseren en laten groeien tot 450 
leerlingen.

De basisschool Sint-Pieter/Sint-Guido op dezelfde site heeft dan 
weer enkele klaslokalen te weinig. Door twee klassen extra - 
zwevend boven de speelplaats om de beperkte buitenruimte niet 
te verminderen - te voorzien, lossen we dit probleem op.



sanitair blok. De aanbesteding gebeurde in het najaar van 2024. 
We wachten nu nog op de toelating van Agion om te mogen 
gunnen en hopen tegen de zomer van 2025 aan de bouw van dit 
sanitair blok te kunnen beginnen.

De architect heeft intussen op onze vraag de 
verbouwingsplannen voor de school bijgestuurd: we vertrekken 
daarbij niet langer van een dubbele school met van elk leerjaar 2 
klassen, maar van een gewone school met 1 klas van onthaalklas 
tot en met het 6de leerjaar. 

Deze optie werd aan de VGC-onderwijs en aan Agion voorgelegd 
en kreeg hun goedkeuring: we zullen dus aanspraak kunnen 
maken op subsidies om de school te verbouwen zonder dat we 
voor extra capaciteit zorgen. We hebben het dossier in juni 2024 
in zijn nieuwe vorm klaar aan Agion voorgelegd maar nu, voorjaar 
2025, hebben we helaas nog steeds niet het principieel akkoord 
ontvangen. Samen met onze ondersteuners bij Katholiek 
Onderwijs Vlaanderen proberen we druk te zetten om dit snel 
rond te krijgen.

Dit project wordt door Agion en de VGC-Onderwijs ondersteund.

Het Klimmertje VKS

We hebben een Masterplan opgemaakt voor de schoolsite en 
hebben dit eind juni 2023 ingediend bij Agion als 
wachtlijstdossier. Intussen heeft men ons laten weten dat het nog 
16 jaar kan duren voor de subsidies vrijgegeven worden. Plannen 
op de lange termijn dus ...

Intussen hebben we gevraagd aan de gemeente of we het oude 
klooster, een gebouw dat we niet kunnen gebruiken en dat dreigt 
te vervallen als er niet in geïnvesteerd wordt, mochten afbreken. 
De gemeente heeft laten weten dat ze dit niet zal toelaten. We 

CVO Lethas - Rouppe

Na de grote verbouwingswerken waren er nog enkele kleinere 
werven die moesten uitgevoerd worden om in orde te zijn met de 
voorwaarden die de bouwvergunning ons oplegde. Zo moesten er 
enkele terrassen, groendaken en (bijkomende) regenwatertanks 
geplaatst worden. Die werken werden in 2023 opgestart maar 
hebben wat aangesleept. Eind 2024 waren ze zo goed als 
afgerond. We verwachten de voorlopige oplevering in het 
voorjaar van 2025. 

Dit project wordt door Agion gesubsidieerd.

Sint-Martinus VBS

Nadat bleek dat de bouwkosten voor de verbouwing en 
uitbreiding van Sint-Martinus zo hoog opliepen dat de subsidies 
amper nog de helft van de investering dekten en we met de vzw 
dus wellicht 4 miljoen eigen middelen in het project zouden 
moeten steken, werd deze werf afgeblazen.

Om onze engagementen naar het bisdom, de parochie en de 
buurschool na te komen en de veiligheid van onze eigen 
leerlingen te garanderen, gingen we wel verder met de afbraak 
van de oude pastorie en met de aanleg van toegangswegen voor 
de brandweer. Die werken zijn intussen klaar.

Met middelen die we van de VGC gekregen hebben, hebben we 
van de verwilderde groene zone vooraan het schoolterrein een 
mooi buitenspel-speelterrein kunnen maken. Er werd ook een 
nieuwe fietsenstalling aangelegd. Die werken zullen in het 
voorjaar 2025 opgeleverd worden. 

Omdat de school al enige jaren een toilet-container moet 
gebruiken, maken we ook werk van de bouw van een nieuw 
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herinrichten en kunnen we in de hoge muren rond de school een 
poort voorzien, die ervoor zorgt dat er meer contact kan zijn met 
de buurt. De stad zal de straatomgeving aanpakken zodat de 
levenskwaliteit rond de school een stuk zal verbeteren. 

Omdat het tot eind 2023 geduurd heeft voor de Stad Brussel 
haar project (aan de andere kant van de muur) geselecteerd heeft 
én de twee projecten op elkaar afgestemd moeten zijn, heeft het 
lang geduurd voor we een aanvraag tot bouwvergunning konden 
indienen. We wachten nu dus nog op de bouwvergunning. 

We hebben intussen aan het Brussels Gewest gevraagd om de 
uitvoeringstermijn te verlengen om zo zeker te zijn dat het 
project te realiseren is binnen de termijn van het schoolcontract. 
We hopen in het voorjaar van 2025 een positief antwoord te 
krijgen. 

Het project wordt gesubsidieerd door het Brussels 
Hoofdstedelijk Gewest.

Sint-Pieterscollege Sec & VBS

Omdat de stookplaats van het Sint-Pieterscollege in de Leon 
Theodorstraat het liet afweten, werd eerst een tijdelijke 
stookplaats geïnstalleerd en werd de stookplaats daarna volledig 
vernieuwd. De werken hiervoor zijn afgerond in de 
herfstvakantie van 2024.

Het Sint-Pieterscollege heeft nu ongeveer 700 leerlingen. We 
zullen Agion en VGC-Onderwijssubsidies krijgen om dat tot 950 
leerlingen te doen stijgen. Daarvoor zullen we het huidige 
gebouw wel grondig moeten verbouwen en uitbreiden.

We herorganiseren de school zodat de leerlingen van het 5de en 
6de leerjaar basis samen vooraan komen te zitten. De refter 

hebben  daarop contact genomen met het Aartsbisdom, de 
eigenaar van de gebouwen, en zij bekijken nu wat er nu verder 
met het gebouw kan gebeuren.

De verbouwing van de kapel van de school tot sportruimte is 
intussen afgerond. Er waren al eerder werken gebeurd maar in 
2024 werden ook de akoestiek en de ventilatie aangepakt. Het 
leverde een mooie en aangename turnzaal op.

Deze verbouwing wordt gefinancierd met subsidies van Agion.

Heilig-Hartcollege VBS

Al jarenlang kampte het Heilig-Hartcollege met grote 
vochtproblemen in de kelder en benedenverdieping. Uiteindelijk 
bleek de oorzaak te liggen bij de planten naast het college: de 
wortels hiervan hadden zowel de muur aangetast als de 
afvoerbuizen stuk gemaakt waardoor het regenwater van het 
dak, de grond en dus ook de muren van onze gebouwen 
instroomde. De werken om de muren waterdicht te maken en de 
regenwaterafvoer te herstellen, gebeurden in 2024 en zijn zo 
goed als afgerond. De oplevering wordt in het voorjaar van 2025 
voorzien.

Intussen werd er in het voorjaar van 2024 ook een dossier 
ingediend om subsidie te krijgen om zowel het dak, de ventilatie 
als het buitenschrijnwerk te kunnen vernieuwen. De toezegging 
van Agion hiervoor is echter nog niet binnen. 

Deze werken worden gesubsidieerd door AGION.

De Zenne VBS

De Zenne werd in 2022 geselecteerd voor steun binnen het 
schoolcontract-project van het Brussels Hoofdstedelijk Gewest. 
Daardoor zullen we normaal gezien de speelplaats kunnen 



starten en begonnen de eerste vergaderingen om de wensen van 
de school zuiver te zetten.

Sint-Albertschool VBS & De Hummeltjes KOL

Als de leerlingen van de Sint-Jozerschool BuBaO naar de 
Itterbeekselaan vertrokken zijn, komt er heel wat plaats vrij in 
het schoolgebouw dat ze delen met de Sint-Albertschool. De 
wachtlijstmiddelen waren echter te beperkt om de - nu eerder 
uitgeleefde - school opnieuw echt in orde te zetten. Vandaar dat 
we hier een groot capaciteitsproject voorzien: zo komen er extra 
middelen bij om de school compleet te kunnen renoveren. Na de 
renovatie zal de Sint-Albertschool dan wel dubbel zoveel 
leerlingen tellen.

Op de schoolsite bevindt zich ook het kinderdagverblijf De 
Hummeltjes. Ook dit gebouw moet dringend aangepakt worden. 
Omdat we (zie ook onze werking in Angelus / De Boomhut & 
Lutgardis / De Kollebloem) geloven in een ‘doorgaande lijn-
aanpak’ waarbij crèche en (kleuter)school op een geïntegreerde 
manier proberen samen te werken, willen we dit zichtbaar maken 
in de verbouwing. Er komen slaapruimtes voor de kinderopvang 
in het schoolgebouw en de school zal een deel van het huidige 
crèche-gebouw kunnen gebruiken. Er komt ook een kleuter- 
speelplaats die kan overlopen in de buitenruimte voor de crèche. 
School- en kinderopvangwerking komen op die manier erg dicht 
bij elkaar.

De aanvraag voor de bouwvergunning is binnen sinds half 2023. 
Op de overlegcommissie bleek dat Monumenten en 
Landschappen heel wat opmerkingen had. Daardoor moest de 
architect verschillende aanpassingen aanbrengen en hebben we 
in 2024 nog geen bouwvergunning gekregen. We hopen nu op 
een vergunning in het voorjaar van 2025. 

Dit project wordt door Agion, VIPA, VGC-Onderwijs en VGC- 
Welzijn gesteund.

wordt afgebroken en vervangen door een nieuwe eetplaats / 
polyvalente ruimte. Verder bouwen we een extra halfverzonken 
sportzaal en heel wat nieuwe klassen.

We kregen in 2024 onze bouwvergunning maar helaas nog geen 
principieel akkoord van Agion. Dat kwam er pas eind januari 
2025. De architect is momenteel bezig om het 
aanbestedingsdossier op te maken. We hopen dit nog voor de 
zomer 2025 te kunnen publiceren.

De vervanging van de stookplaats gebeurde met subsidies van 
Agion. Het uitbreidingsproject wordt gefinancierd met 
capaciteitsmiddelen via Agion en met een belangrijke 
aanvullende steun van de VGC-Onderwijs.

Sint-Jozefscollege Sec

Om de groei tot iets meer dan 600 leerlingen van het Sint-
Jozefscollege mogelijk te maken, moeten er heel wat lokalen bij 
komen. Bovendien is onze huidige sportzaal te klein en is ze 
volledig uitgeleefd. 

We werden gelukkig geselecteerd voor het Scholen van 
Vlaanderen-project zodat we aanspraak kunnen maken op 
ondersteuning door de Vlaamse Gemeenschap om een nieuwe 
sportzaal en extra lokalen te zetten.

Het gaat hier over een publiek-private samenwerking waarbij een 
projectontwikkelaar samen met ons een ontwerp maakt en dat 
vervolgens bouwt (en deels voorfinanciert). Wij leasen het 
project dan gedurende de volgende 30 jaar en daarna wordt het 
onze eigendom.

Eind 2024 werden we gekoppeld aan de projectontwikkelaar, 
nam het bestuur de principiële beslissing om met het project te 



Wie bent u en wat doet u? 
Mijn naam is Sarah Farkas en ik ben Coördinator Bouwprojecten en 
Gebouwenbeheer.

Wat is uw vroegste herinnering aan een school of een 
kinderdagverblijf?
Mijn vroegste herinnering is aan de derde kleuterklas. Ik zat in de klas 
bij juf Francine en ze maakte altijd mooie tekeningen met de hand die 
we dan als kleuters mochten inkleuren.

Welke levende persoon bewondert u het meest (en waarom)? 
Mijn twee beste vriendinnen, we kennen elkaar al sinds de kleuterklas. 
We wonen alle drie in een ander land, hebben verschillende interesses 
en karakters maar we zijn er altijd voor elkaar. Ik bewonder hen om 
hun reis- en levenslust.

Wanneer bent u het gelukkigst? 
Wanneer ik op reis ben met mijn gezin en andere culturen kan 
ontdekken.

Waarom koos u voor onze infrastructuurdienst?
Gebouwen hebben me altijd al enorm geboeid. Toen ik in 2020 begon 
aan een avondopleiding tot interieurarchitect wist ik dat mijn 
toekomst bij infrastructuur lag.

Als u iets dat verdwenen is, zou kunnen terugbrengen, wat zou 
dat dan zijn? 
De tijdsdruk die wegviel tijdens de coronapandemie. Het was fijn om 
eens 'niets' te kunnen doen omdat niets meer 'moest'.

Tegen wie zou u eens 'goed gedaan' willen zeggen, en waarom?
Tegen alle collega's van de ondersteunende diensten. Het zijn een voor 
een hardwerkende mensen die altijd hun best doen.

EVEN KENNIS MAKEN

Sarah FARKAS - Foto © Bruno De Lille Battaille



Waar staat Sint-Goedele Brussel voor u voor? 
Bij Sint-Goedele Brussel staat menselijkheid voorop.

Wat is uw favoriete geur? 
De geur van bloesem in de lente.

Wat staat er bovenaan uw bucketlist? 
Een marathon lopen.

Hoe wilt u herinnerd worden? 
Als iemand die vriendelijk en behulpzaam is en iemand die altijd wil 
bijleren.



Een oprechte dankjewel aan al onze medewerkers voor hun 
blijvende inzet. Het is prachtig om te zien hoeveel geëngageerde 
mensen zich dagelijks met hart en ziel inzetten voor de Brusselse 
kinderen en jongeren.

Van directieleden en leidinggevenden tot administratieve 
krachten, leerkrachten, kindbegeleiders, ondersteunend 
personeel en vrijwilligers – dankzij jullie gezamenlijke inzet 
kunnen we de kwaliteitsvolle opvang en het sterke onderwijs 
blijven geven waar we voor staan.

Ook aan wie heeft meegewerkt aan dit jaarverslag: dankjewel. 
Jullie mogen trots zijn op wat jullie elke dag realiseren. Er zijn 
heel veel (en soms te veel) uitdagingen, maar we gaan ze samen 
aan, met overtuiging en enthousiasme.

De prachtige foto’s in dit verslag zijn van Sam Vanoverschelde. De 
illustraties komen van storyset.com.

Een bijzonder woord van dank ook voor de leden van het 
bestuursorgaan en van de algemene vergadering. Jullie steun en 
vertrouwen maken een wereld van verschil. Weten dat er 
mensen zijn die achter ons staan en in ons geloven, geeft ons de 
kracht om te blijven vernieuwen en groeien. Zonder jullie 
betrokkenheid zou de vzw Sint-Goedele Brussel niet zijn wat ze 
vandaag is.

Samen maken we het verschil.
Dankjewel.

Bruno DE LILLE BATTAILLE
Algemeen directeur
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